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JOHN WAYNE DEDMON, e

1

2 having first been duly swom, was examined and deposed as
3 follows:

4

5 DIRECT EXAMINATION

&

7 BY MR. DANIEL H. RADER, II:

8

?Q State your full name for the record,

1 please.

i1 A John Wayne Dedmon.

12 ¢ What's your present address?

13 A 743 Hutchison Road, Cookeville.

14 Q How old are you?

15 A Thirty-two.

16 Q Mr. Dedmon, my name is Dan Rader; and

17 I'm here to take your deposition today about a lawsuit you

18 filed against Putium County and the Putnam County Sheriff's
19 Department and various personnel. You understand that. s

20 that right? '

21 A

20

23 of questigns today. If at any time you don't understand a
24 question or you want me to repeat ot rephrase it, just tell
23 me; and I'll be glad to do that. Al right? And if I ask

Yes, sir.
And I'm poing to be asking you a number

The deposition of JOHN WAYNE DE
taken at the offices of Moore, Rader, Clift, and

Tennessea, on February 16, 1999,

ursuant to the Tennessee Rules of Civil Proo

Fitzpatrick, 46 North Jefferson Avenue, Cookeville,

It was stipulated end agreed by and between
the respective parties of the herein-entitled cause of
action that the deposition herein was taken by agreement

ederal Rules of Civil Procedure, whichever is applicable,
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DMON was

ure and/or

1 you to repeat something, I'm not fussing at you. 1 just Fage 6
2 can't hear very well sometimes; so just bear with me,

3 Okay?

4 A Um-humn [affirmative response].

5Q And you need to try to answer yes or no

6 or hot nod your head; because the court reporter can't take

7 down --

8 A Okay.

90 — um-hum and huh-uh and head nods and

1
2
3
4
5
]
7
g
9
10 before Maxine Frasier, Court Reporter and Notary Public at |10 things like that. So I may ask vou to v i
] A - erbaliz
11 Large in the State of Tcnnesses; ] 11 response; and if T do thaz !'ml;mt fussing at ;o{.u;:hu_
12 That all testimony and proceedings be ] 12 We're just irying to make a complete record.
13 written down in shorthand by her and thereafter transeribed {13 A Okay.
14 by her or under her dircction, and that said deposition may |14 @ Are you married?
15 be read and used in evidence in said cause of action in any 15 A No, sir.
16 trial thereon or any proceeding therein; 16 Q Have you been married?
17 £1h Thae all ubjectiorésd, except as hé? the form 17 A Yes. sir. )
18 of the question, are reserved to on or before the hearing. 15 What ife" 7
19 And it 15 further agreed that all formalities as to g 19 Emcs have you l:c::a;zl?:.i:d‘;ﬁe s wame? How many
20 capuoni cemﬁggte,ltransmission filing, etc., are 20 A Three 1imes
21 expressly waived. It is agreed that the Court Reporter, 21 Wh ' i
32 bemng qh_ Dlﬂl;:-’, may swear l!g[g wi‘t]ness and, aftcho 22 E i do:'"t ‘::rl'r'l:lf'l;:rmm fecently divoreed?
3 transcribing the testimony, affix the signature of the 23 well, j y estim
24 witness thereto. & 24 J? '91e.u' Just give me your best ate.
25 25 Q And who were you married 1o then?
Page 4 Page 7 |
1 The T lI\IfD%X OF TESTIMONY 1A Tammy Austin 5
2 The Testimony of JOHN WAYNE DEDMON Page | 2 ¢ i
3 Direct Examination by Mr. Rader ...... ............. 8 3 Rusﬁn? How long were you married to Tammy
4 Cross Examination by Ms. Harris .....oocviennnce. 206 4 A A couple of years
g Redirect Examination by Mr, Rader ..._...__...... 207 50Q 0 were you married to before her?
6 Witn i i '
7 INDEX OF EXHIBITS 7 A '[rracfy eésm'iﬁc“.s"us with Ms. Harris.|
& No. L _ Page g Q Tracy who?
13 1, '?wo log sl:_eets for medicine, including copies %A Cron
of receipts for two medications ..___.........ee..... 89 10 i
3 tate ?2" Letter from Castle Dental Center ............. 185 11 2 gﬂ}f:ﬂ{ ou £pell that last name?
12 Late 3, Photographs ..............ccc.____.....ooii. 185 12 9 How long
2 were you martied to T
:g 13 Cronk? & y d
1 14 A . Couple of years,
s 15 Q Did that marriage end in divorce?
- 16 A Yes, sir.
e ;; E %gd when were you divorced from her?
19 y
19 Q Who were you married to befo 7
3‘3 20 A Cindy Cumby, re that?
2 S'l’ Q Sandy?
‘ 2 A i
23 Note: All proper names. unless provided by counsel to the 21 Q ((:,'l':\d y-"
24 reporter, represent the best phonetic approximation of that 24 A Cumby'
25 name, 23 Q Cumh],;?
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Page 14 . ] Page 17
1 Q When was that? 1Q Same thing you did for Cumberland
2A Till October 27 or 28 of last year. 2 Valley Shows?
3Q 1998" 3 A Yes, sir.
4 A Yes, sir. 4 Q And what area did they cover?
5 Q How long did you work there? 5A ] North Carclina, South Carolina,
6 A Couple of weeks. 6 Georgia. \
7 0Q What did you do for them? 7Q How long did you work for them?
8 A Worked in packing. g A Till I turned myself in in April. [
s Q Why did they let you go? 9 worked for them from December...from January of '97 till
10 A Laid off. 10 April of '97,
11 Q How about before that? Where did you 1naq * What did you do before that?
12 work? 12 A Warked in Jamestown.
13 A Cumberland Valley Shows. . 13 Q What did you do in Jamestown?
14 Q When did you work for them?? 14 A __ Worked for the Tennessee Bureau of
15 A Spring and summer of '98. 15 Investigation.
16 Q at did you do for them? 16 Q What did you do for the TB1?
17 A Ride operator. 17 A I was a informant, buying drugs
18 Q Why did that job end? 12 Q How long did you do that?
19 A Season ended. . 19 A From Januaty of '95 until December of
20 Q S0 you knew that was scasonal work when 20 '96 if 1 ain't mistaken.
2t you took it. 210 For two years?
2 A Yes, sir, . 22 A January of '96 is what it was until
23 Q What did they pay you to be a ride 23 December of '96, December 17, as a matter of Fact.
24 gperator? 4 Q Were you on the payroll?
25 A $450 a week, 25 A No, sir.
Page 15 Page 18
1Q What did you do before that? 1Q How were you Opaid'.” ‘
2 A Worked at East Side Cafe. 2a $100 a buy, $200 a buy,
iQ Whien did you work for them? iQ Who was your contact, I guess?
1A Ocitober of "97. 4 A I worked for several different agents,
5Q Till when? 5 none in particular,
6 A T'l" Iate January, F:.arly FEbr'Llary of [ Q Just Hame an agent you did wurk for.
7 '98, 7 A Butch Morris.
80 Why did that job end? . B Q Who else?
0 A I left to go with the camnival, T A Milton Bowling.
10 Q Where did you pick up with the 0 Q Milton Boles?
11 carnival? 11 A Bowling, B-o-w-i-i-n-g.
12 A Florida. 12 Q Anybody else?
13 Q Who runs East Side Cafe? 13 A That's al’l’ I can remember.
14 A Carof run it when I -- 14 Q What did you do before you were an
15 Q Carol? I5 infermant for TBI?
16 A 1 think her name was Gobby, She's been 16 A T worked Crossville before that a5 a
17 married. [ think it's been changed: but she sold it and 17 informant,
18 don't own it 0o more. 18 Q For who?
19 Q And she's the one who hired you? 19 A Butch Morris,
0 A Yes, sir. 0 Q TBI?
21 Q WWhahte::lﬁg yhm: d? at East Side Cafe? 21 A Yes, sir,
2 A a5 ishes, clean up. 22Q " Before you became an informant,
23 Q What did she pay you? 23 did you do? Y ant, what
24 A %150 a week. i 24 A 1985, 1 worked at Pre-wash
250 And then you went with the carnival? 250 Aquatech?
Page 16
1A Yes, sir. 8 1A Yes, sir. Page 19
2Q And stayed with them until the carnival 2Q Do I understand you were basically an
3 season was over? 3 informant for about ten years between 1985 and 19967
4 A Yes, sir, 4 A Yes, sir, off and on.
5Q And then you worked at Dana far two. 50Q Did you have any regular employment
6 X*ecks‘.? v 6 during that time?
7 = 7A [ worked at some f; ies.
& 50 you haven't worked now in about s Just sporadic? Actories
9 three or four months? 9 A Worked ar Duriron for about seven
10 A Yes, sir. . 10 months till [ got laid off,
I Q Have you been drawing? 1nQ y did you get laid off at Duriron?
12 A No, sir. . 12 A It was through a temporary service.
13 Q Had any income? 13 Q What did you da for them?
14 A No, sir. 14 A Fork lift operator. Warked in the
150 g:'!?m any source'.’h ™ 15 machine shop.
er than my mother, at's it. 16 i
17 Q Before you were in jail between 1 Semp | Vhatkind of drugs would you buy for
18 April 29 and September 30 of '97, where did you work? |18 A Cocaine, Marijueana, Valium, all kinds
19 A %}:l:n Shm]:rs. , 19 of drugs.
20 0 at is that? 20 Were you : ; . i
1 A They're located out of Ohio. 21 you work under t.hii:‘ddirir:g;l::m operator; or did
20 What is Stein Shows? 22 A [ was free lance, lfhaey needed
i:: 3 I\t"?}:tcg::al;gh do for them? .‘i: ;sr:m#.;body. they'd take me where they needed me 10 be, put me
25 A Ride operator. - g;”ﬂ_ %i'; Jﬁ:genﬂyaﬁm- pay my light bill, pay my phone
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Page 20 Page 23
1 Did they set up any sting opetations 1 Q When were you supposed to be there,
2 with you? 2 from when to when? L
1A Yes, sir. 3 A From January...I believe it was
4 Q an“:a“y' ynu have a rnpumﬁnﬂ: and 4 January...[ thlﬂk it was aﬂuary Of '97...eﬂhel' I96 or
5 your reputation among law enforcement and amang the inmates | 5 '97...'97_ I was there for three or four days and I run
& is being a snitch, isn"t it? 6 off.
7oA ' Yes, sir, 7Q I'm sorry. You ran off?
8 Q And that's mainly what you've done, 8 A Yes, sir.
9 except for this carnival work, these last ten years, isn't 9 qQ Where did you run off to?
10 it? That's mainly haw you've got by. 0 A Florida.
11 A Mot necessarily, no. HQ To the carnival,
12 0 Well, besides the carnival work and 12 A Yes, sir,
13 being a snitch, what other main source of incame did you 13 0 How long were you supposed to be there?
14 have? 14 A Fourteen days. _
15 A I worked for Ricky Webb, Middle 15 Q _ And that was for addiction to Valium
16 Tennessee Auto Body and Frame, for three or four years in 16 and Cocainc?
17 between, 17 A Yes, sir.
18 Q Just doing body work? 18 O And wh d.l-d_ you ask Butch Campbell to
19 A Drriving a wrecker, doing body work. 1 19 let you go to the rehabilitation program?
20 worked in a steel mill in Deteoit. I worked for Buddy Gaw, 0 A I needed some help, which I'd done been
21 my cousin. 21 in jail for nearly a month,
2 Q What did you do for Buddy Gaw? 22 Q At Fentress County?
23 A Worked in his body shop. 23 A Yes, sir. Fentress County and Scott
24 Q Which Buddy is it. Big Buddy or Little 24 County
25 Buddy? 5 G And vou needed some help because of a
. ) . Page 21 . . . Page 24
1A Big Buddy. Took care of hiy trailer 1 Valium and Cocaine addiction?
2 park. Worked in Griffin, Georgia. Ran a body shopdown | 2 A Yes, sir,
3 there. 3Q And you recapnized that yourself, Is
40 Let me ask you this: You testified | 4 that right?
5 that when you got out of gail on September 30, you werein| 5 A Yas, sir,
5 the hospital, You got out of the hospital and got out of 6 Q But when you got down here to New Leaf,
7 jail at the same time. Right? 7 you only stavyed three or four days and then vamoosed.
B A Yes, sir. 3 A es, sir.
9 Q And, basically, what they did. they had 9.Q S0 when you surrendered to Putnam
10 a hold on you from Fentress County, didn't they? 10 County then in April, you still had this hold on you in
1 a Yes, sir. 11 Fentress County, didn't you?
12 O And what was that for? 12 A Yes, sir.
13 A It's where I didn't go back to court, 13 Q Why did you have to surrender to Putnam
14 T didn't complete my stay at New Leaf. 14 County?
15 Q at is New Leaf? A drug rehab? 15 A 1 didn't surrender to Putnam County,
16 A Yes, sir. 16 Q I thought you said you turned yourself
17 Q What kind of drugs were you hooked on? 17 in.
1z M8, HARRIS: Object to the form of the question. 12 A I turned myself in at Cumberland
19 MR_ RADER: 19 County.
20 Q Well, what kind of drugs were you 20 Q When did you do that?
21 having a problem with that sent you to a rehab program? (21 a April 29,
2 A Valium, Cocaine, 20Q And they sent you to Putnam County?
23 Q Who sentenced you to the drug rehab 23 A They put me in jail in Cumberiand
24 program? . . 24 County; and then they transported me to the county line.
25 A The judge in Fentress County. I can't 5 0 Did they have a hold on you in
Page 22 3
1 remember his name. 8 1 Cumberland County? Page 23
20 Butch Campbell or — 2 A Did they have a hold ort me?
3A Butch Campbell. 3Q Yeah.
4 Q General Sessions Judge. 4 A No, sir.
5A Yes, sir. That was at my request. 50Q Why did you surrender yourself in
6 Q That was part of the probation, wasn't ¢ Cumberland County?
7 it? . TA That's where I was at in a motel there
g g I]\io, mr.'t " & the night bef“or:i‘e‘ 4
wasn't part — 9 at made you i
10 A I requested it before anything like 10 31 up there? you decide to furn yourself
11 that was ever brung up. ‘ A Ljust did. I was tired of running.
12 But he made that a condition te your 12 Q ired of running?
I3 suspended sentence, didn't he? I3 A Yes, sir.
14 A . Yes, sir. I was given a year 14 Q ‘Then you stayed there until
15 unsupervised probation. 15 September 30; and they had the hold on you in Fentress
16 Q And as part of that, you volunteered 16 County; and Fentress County came and #ot you at the
17 and he made it part of the order that you participate in a |17 hospital, didn't they?
;2 ﬁr“g rehab%lr:tat on program - 18 A They picied me u;;l at the jail.
: es, sir. . 19 At the jail, i
20 Qh s ]— a‘;: tgi}s MNew Leaf facility, Now 20 gcntress C‘Dunty tﬂ::n'_? And how long were youln
2i where 1s it located? 21 A i i . ;
;g A (l:o_c;;kevi_lle. at Plalean;_ M?nlal Health, 22 my mom carTJélai?EL? ﬁg_o clock that night when
Q 5 it an inmate acility or a 23
24 residential facility; or is it gxpnﬁething};nu Just go to? 24 %d“-t they-?nd they let her make a bond on you,
25 A It was a residential type thing. 25 A Yes, sir,
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Page 26 Page 29
1 What became of those Fentress County 1A What you're asking me, work with me, !
2 31arges'.’ 2 was in population.
A I had done pled guilty to them. . 3 Well, but he tried to protect you
40 I know. But you hadn't complied with 4 because you were & snitch and you were known among the
5 the sentence: so what became of them?” 5 other inmates ag a snitch, weren't you?
6 A I never went back to court. 6 A I never was in segregation.
7 Q Have you ever worked things out up in 7Q But they put you in an area where the
2 Fentress County; or are those charpes stitl pending? 4 people who would pose 2 danger to you couldn’t get to you,
9 A What I have in Fentress County is a 9. didn't they?
i0 condition between the clerk and the attormey general; so0 1 10 A 1 was in population.
il don't have to go back to court. T ain't on probation up 111 Q You were in minimuim security, weren't
12 there no more, : 12 you?
13 I don't understand a condition between 13 A Yes, sir.
14 the attnrncg; Fencrnl and the clerk. What do you mean? (14 Q Do you deny that he tried to work with
15 A t's an agreement that we have. 153 you and protect you when youw were in jail because you were
16 Well, what agrecment is it between you 16 a known snitch? Do you deny that today under oath?
17 and the clerk and the attormey general? 17 A Yes, sir.
I8 A That I pay them when I can pay them. 12 Q Now why do you think he would let you
19 Q How much do you owe them? 19 serve your tcn days in Overton County; or why did he tell
M0 A $2,000, if that. 20 you he was letfing you do that?
21 Q What's that for? 21 A He never told me why. He just let te
22 A Checks. Worthless checks. 22 doit.
23 Q And why did Putnam County have a hold 23 Q And did you serve that tie?
24 on you that you had to surrender and serve from April 29 (24 A Yes, sir.
25 till September 30 in jail in 1997 for those charges? 25 Q Any other arrests since —
Page 27 Page
1 A Worthless checks. € 1A Mo, sir. ge 30
24q And did you write those checks? 20 = you got out on bond in Fentress
3A Yes, sir. I was turning myself in the 3 County, I guess, on the night of September 307
4 twenty-ninth day of April. 4 A No, sir,
5 g And so you xtill owe bad checks in 5Q Now since you were released from
6 Fentress County. & Fentress County that evening, besides 743 Hutchinson Road,
TA @S, Sir. 7 where else have you made your residence in Putnam County
8 Does any other law enforcement agency 8 since September 30, 19977
¢ have a hold on you now? 2 A 358 West Fourth Street.
10 A No, sir, as far as I know. 10 Q Where is that?
11 Do you have any eriminal charpes 11 A Byron Looper's house,
12 pending anirwhere else right now? 12 Q Where is that? Physically, where is
13 A o, sir, 13 that?
14 Q Have you been arrested since 14 A Conkeville, Tennessee
15 September 30, 19977 15 Q I mean, where? Tell me how to get
16 A es, Sir, 16 there, just generally.
17 Q What for? 17 A (o up Willow, North on Willow -
18 A A capias, 18 Q Yeah.
12 Q By who? 19 A ~ 10 Fourth Street, Turno left.
20 A Puinam County. 20 Q Is that across from Tech?
21 Q What for? 21 A No, sir.
22 A Failure to pay fines and court costs. 2Q More down toward town?
230 In which county? 23 A It's closer to the hospital.
24 A Putnam County. 24 Q Any place else?
5 O And how long were you in jail? 25 A 561 West Eighth Street.
Page 28
1A I served ten days. 8 1Q 361 West Eighth? Fage 31
20 In Putham County jail? 2 A Yes, sir,
3A No, sir, 3IQ Whose house is that?
4 Q Where? 4 A Kathy Weatherbee.
5 A Overton County. 5Q Who iy she?
6 Q When was that? . 6 A Just a friend of mine.
7 A I was sentenced in July, if I'm nol 7Q Girl friend?
8 mistaken, of '98 and served my time in Qverton County on --| 8 A No, sir,
9Q Were those — 9Q How old is she?
10 A — weekends. 10 A Forty.
1 Q I'm sorry? 1 Q Where does she work?
12 A On weekends, Iz A She don't.
}3 E [%r;rsci 'E'hnse Overton County charges? : ;:, gounty sinc;W‘l:ere else have you lived in Putnam
}g E 1F;‘E':]t'mnse %argles were they? 15 A In Putnam County?
nam L.ounly, 16
i; (Q: i .l_"w‘hy did you )s,erve your time in Overton 17 %‘i’. n Putham County since September 30,
ounty jail? 18 A 5336 ‘s
12 A WMeil Elythe let me. 19 Q W]E'IOSE ?1?:51?31 is%ia:gj Road.
g? 2 l‘}/lr. Blythe who is sitting next to me? 20 A My house. )
as, sir. 21 2
22 Q _ Mr. Blythe has basically tried to work 22 2 ngu;irm irts'g'::gt};olgﬁs:e It's an
23 with you mrgour times you've been in jail, hasn't he? 23 apartment. Y ’
24 M3, HARRIS: Object 1o the form. 24 Q Who has those apartments?
25 MR. RADER: Go ahead. 25 A Johnny Hall. P )
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Page 32 . Page 35 \
1 Q Any place else in Putnam County since 1 from...probably the total, the whole time I was there, was ‘
2 September 30, ‘977 2 about three months during that period of time. !
1A No, sir. iQ But that's where your stuif was. |
40 When did you live at 5336 Dodson’s 4 A Yes, sir. .
5 Branch Road in Johnny Hall's apartments? From when tol 5 Q Now did you pay any rent there? |
& when? 6 A Yes, sir,
7 A From December of '98 until about a week 7Q Who did you pay?
8 ago. B A Byron Looper.
9 Q What happened a week ago? 9 Q What rent did you pay?
10 A 1 moved my swiff 'causc it's time to go 10 A 3204 a month.
11 back to the camival now, 1 Q And how did you pay that?
12 Q Is that what you Plan on doing, go back 12 A What time [ was —
13 to Florida with the carnival? 13 Q Check or cash or what?
14 A [Affirmative nod. | 14 A Cash,
15 Q You need to answer out loud. 15 Q Do you have any receipis?
16 A Yes, sir. 16 A Yes, sir.
17 Q And which shows are you planning on 17 Q And where are they?
1& going with? 8 A My mother has all themn.
19 A Cumberland Valley. 19 Q Who else lived with you during that
20 Q And what territory will you be in? 20 period of time between December, '97, and November, '937
20 A South Florida, A Nobody lived with me,
29 When did you live at 561 West Eighth 220 Who else lived in that house with you?
23 Street? 23 A Byron.
24 A 358 West, ..oh, 561 West Eighth Street. 24 Q Anybody else?
25 Q Didn't you say you lived there? 25 A A man named John. I can’t remember his
Page 33 Page 36
LA Yes. In October of '97. No, Tt was & 1 last name %
2 Oetober of . _when I got out of jail was '97. Yeah. I'm 2qQ How old was he?
3 sorry. 3 A In his forties,
4Q October, 977 40 Do you know anything about him—what he
5 A Yes, sir. 5 did, where he worked?
6 Q How long did you stay there? 65 A He was a truck driver for North
7 A About a month. 7 American.
8 %ﬂ ‘What relationship did you have with 8 Q Did Jyou maintain a key to that house
9 Kathy Weatherbee that she let you stay at her home? 9 the whole time?
10 A She's a good friend of mine. 10 A Yes, sir.
11 Q Anybody else live in that home besides 11 @ Do you still have it?
12 you and her? 12 A Yes, sir.
13 A Her brother, 13 Q Now was that house...did Byron Looper
14 0 What's his name? 14 and this John live there the whole time you were there?
15 A Gerald Bilyeu, B-i-l-y-e-u, 15 A Yes, sir.
16 Q Did you pay any rent? 16 Q Did you ever work for Byron Looper?
17 A ;:_’les, si - 17 A Eo. Si'f'
18 G ow much? 18 ver have any employmen i i
19 A $50 a week. 19 gith him at all? y employment relationship
20 Q Does she still live there? 20 A I might have raked the yard or painted
21 A Yes, sir. 31 3 room or...that was it.
20 And she doesn't work anywhere. 2Q And how is it you know Byron Looper?
gg 3 Igo. si&ﬁ Ald Bil . Here? 23 A Enasou Jerry gurgms.
oes Ger ilyeu work anywhere?! 24 0Q r. Burgess represen
25 A He worked ar EaSt Side Cafe. 25 criminal cases? rFBess represeiited you on your
Fage 34 -
1Q  Whendid you live at 358 West Fourth = | 1 A No. sir. Fage 7
2 Street? 2 Q Is he just a personal friend?
I A December of the same year. A Yes, sir.
4Q December, 19977 4 Q How did it come to pass that you went
5 A Yes, 5 to live in Byron Looper's home on December, 1997, two
6 Q Till when” 6 months after you goﬁmt of jail on these charges?
7 A Till...I kept my stuff there. T wasn't 7A I was looking for a place to live, an
& there because I was with the show the biggest pant of the 8 he rented me a place 10 live. '
9 ume, plus I stayed in Livingston some, %stayed there, I 9Q And Mr. Burgess connected you?
10 gucss, a tofal of three months, T left there for good 10 A Yes, sir, ' )
: :Ia 1r}.; g'lé was either late November of '98 or early December 11 0 Were you living there when Mr. Looper
o . 12 was charged?
:3 31 D Youbtcmnccégl?your stuff in there and lived 13 A & Yes, sir.
ere in December, 14 i
15 A Um-hum [affirmative response]. 15 3;;5 - Were you at the residence when he
:g 2 Tl;t;.]t: you were there oft and on in '98. }g ME HARRIS: I'm going to object to the relevance of
12 G Then yvou finally moved your stuff out 18 MR, RADER: Well, T think it's relevant. I think
= [} ey . . : : B ink
;3 1:1 Novembc\:; egf L3 , ;g :: ;:E);lglv ‘l;;ad io discoverable information. Let's just pin
i Q) Is that what you're telling me? 2 ) i
2 that — ¥ g Is 2:13 fqﬂ . questimgg‘? you there when he was being sought
Ei 3 gt_ag.lsir. d dih 23 A No, sir '
2 id I understand that right? 24 ere. ?
25 A While [ was gone, | kept E‘l)’ stuff there 25 2 mﬁrﬁ?&ﬂn‘:‘;‘fn'
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Page 38 . . . Page 41
1 Q What were you doing in Cumberiand 1 emotionally affecting you during that time frame?
2 County? 2A Yes, sir.
3A Working at Dana. 3Q In September, '987
40Q Where were You living then? 44 Yes, sir.
5A In 2 mowel, 5Q October?
6 Q What motel? 6 A Yes, sir.
7TA I can't remember the name of it because 70 Noven_tber?
8 I wasn't there but a couple of weeks. 3 A Yes, sir.
) But all your stuff stayed down here. 9 0Q And December?
0 A Biggest part of it, yeah. 10 A Yos, sir.
1 Q What made you finally move your stuff 11qQ Ja.nua!y?
12 owt over there? 2 A Yes, sir.
13 A My mother wanted me to move. 13 Q ‘99, And right now.
40 Why? 14 A Yes, sir.
15 A She didn't want me there, 15 Q So it's affected you emotionally this
16 Q What damages are you claiming in this 16 whole time.
17 lawsuit against the sheriff's department? 17 A Yes, sir.
18 A What do you mean? 18 Q But in spite of this emotionality, you
10 Q What are you suing for? How do you say 19 were able to function, weren't you?
20 you were harmed? What injurics or damages do you claim 20 A Yes, sir.
20 oceurred 10 you that You're asking to be compensated? You 21 Q You maved in with Kathy Weatherbee,
22 sued for $400,000. Why? What's happened to you that zays 2 A Yes, sir.
23 you're entitled to thut much? 23 0 Stayed with her and her hrother.
24 A [ had to have surgery, had to have 24 A Yes, sir.
25 drains put in my mouth. [ laid in the hospital for four 25 0 Did you go from her house to Byron
Page 39 4
1 days. It took me nearly a month to get over...about a half B | Looper's house? Page 42
2a monthh..t\tru weeks to three weeks to pet oveu:j Wha} ZA Yes, sir,
3 happened to me. And [ wasz lefi to lay there and suffer, 3 And you were working at the Fast i
4 Left to lay where? 4 %ﬂfe. y & Side
5 A Ile‘lail. 5o 5 A Yes, sir.
6 0Q at else? 6 Q And you went and joined i
7 A And I had to, like I said. have 7A Yes, zir. ! the carnival.
8 emergency surgery. . ) L EQ When was it during this interval that
2 0Q Are you claiming emotional injuries? % you claimedgou tapad Rill Gibson?
10 A Yes, sir. 10 MS. HARRIS: Object to the relevance of that.
{ 21‘ Q ¢nd ntental anpuish? il Mggé RADEIIR: b Well, all this emotional activity, we
A e, sir, 12 n to explore how much this was emoti i
13 Q And does it worry you a lot? I3 him. Whe% == ionally affecting
14 A It bothers me the way I was treated, 14 MS. HARRIS: I'm going to object to the relevance
15 yeah, . . 15 I'm going to advise him not to answer the question. '
15 Q Think about that. Is that right? 16 MR, RAEER: It leads to discoverable information
17 A Yes, sir, ) 17 and affects his tho:;ht process when he claims he was
18 Q And you were thinking about that during 18 emotionally affected.
19 the month of September or during the month of October, '97, |19 Did you claim you made this ta
:0 after you gotY out of jail? 20 ovcmber...aftgr this — y pe after
1A es, sir. 21 MS. HARRIS: This has nothing to do with
2qQ And in the manth of Novemnber? 22 lawsuit. I'm going to object to the rglevmue. I'nlrgniug
23 A Yes, sir, 23 to advise that%‘e not answer it.
24 Q And in the month of December? 24 MR. RADER: Okay. Let me just set the time frame:
25 A Yes, sir, 25 and you can instruct him not to answer; and we'll certify
] Page 40 Page 43
1 Q %nd in the month of January? i this to the judge,
2 A ©%, 5ir, 2 Q Do you claim to have made this
g E %élsd sl":t':ln*mar_y'.’ 3 ﬁg“"di"g after September 30, 19977 pe
. Sir, 4 . HARRIS: Dion't answer the question.
5Q And March? 5 MR, RADER: MNo. I'm entifled ?D set the time
6 A Kesd, sir. 6 frame.
70 nd April? TQ Do you elaim this oce afte
g 3 K?‘s& g:lré R 8 September 30, 1{:97? urred after
Aay? 2 M3, HARRIS: He’s never claimed that occurred
:(I] A Yes, sir. N 10 MR. RADER: Beg your pardon? '
1 E ¢Er-|gd git:_ne. 11 hhgg HARRIS: He's not claiming that oceurred.
i 0 %nd Juiy? l1§ oy RADER: You're not claiming that occurred at
14 A es, sir. 14 MS5. HARRIS: Not in thi it, he’
. : s lawsuit, he's not,
:5 Q %nd August? 15 MR. RADER: No. I'm talking about his emotional
!f. A Aes& g}é’, o 16 gtate of mind and well being and bis activities, that he's
lé E Ygs Sil_f.:'ti.‘rnlmer. :; b]een able 10 conduct and transact business. Thar's any
, §ir. . . ¢lement that can be explored for the jury to determine h
rl,g E Talking about '98 now. Right? 19 much he's been...how much... his cré]d%lity...how nfucg‘:;e's
2 es, sir. .. 20 really been affected emotionally based on the activities
1 Q _And {ou re thmkjpghabuut that. It's 21 he's otherwise been able to do
22 on Syl:llur mind all the time. Rzﬁ t? 22 M3 HARRIS; Okay. So what yau're —
33 MR- Hﬁ%%lg Object to the form, That wasn't - 23 MR. RADER: And what's really on his mind
2 . i s . 24 MS. HARRIS: What you're asking is wh !
25 Q Was it on vour mind? Was it 25 _incident had the Opportunity to emmio:::fl]y :ff:;t glulf: was
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rage &4 fi Iy have been undul longed, if fFfae47,
ime it occurred lo the present. 1 requentiy have unduly prolonged, if not unfairly '
; lt;t.:loﬁ gljﬁEﬁ: No. He's lt)eﬂﬁfied that. I didn't ask 2 frustrat;cK by lengthgr objectiong mg colloquy often
i him that. He's testified that. And so then I'm able to 3 suggesting how the deponent should respond. While |
4 explore emotionally how he's been able to function and what | 4 objections may, under the revised rule, be made during
5 activities he's been able to be involved in io test what 5 adeposition, they ordinarily should be limited 1o
& the nature and extent of that emotional affliction is. 6 those that under Rule 32(d)(3) might be waived if not
7Q S0 the gquestion is: — 7 made at that time, i.e., objections on grounds that
# M5 HARRIS: Certify it 10 the judge. 8  might he immediately obviated, removed, or cured, such
9 MR. RADER: -- When do you claim this taping took | @ a3 (o the form of a question or the responsiveness of
10 place? 10 an answer. Under Rule 32(b), other objections can,
11 K‘[S. HARRIS: We are nol going to answer that 11 even without the so-called 'usual stipulation’
12 question. 12 preserving objections, be raised for the first time at
13 MR. RADER: Okay. Now "wa." ['m not asking you |13 trial and, therefore, should be kept at a minimum
14 any questions. Are you instructing this gentleman not to 14 during a deposition,
15 answer that? 15 "Directions to a deponent not to answer
16 MS. HARRIS: I am instructing Mr. Dedmon not to l6 & question can be even more disruptive than
17 answer the guestion. 17 objections. The second sentence of new paragraph (1)
12 MR. RADER: Are you claiming any form of privilege?| 18 prohibits such directions Excert in three
19 MS. HARRIS: It's not celevant. 19 circumstances indicated: to claim a privilege or
20 MR. RADER: Arg you claiming sny form of privilege,[20  protection against disclosure, that is work product;
21 i my question. 21 1o enforce a Court directive limiting the scope or the
22 MS. HARRIS; F'll go on the roll and say it's nol 22 length of permissible discovery; or to suspend the
23 relevant. o 23 depaosition to enable presentation of a motion under
24 MR. RADER: Okay. So you're not claiming any 24  paragraph (3)."
25 privilege. 25 Now il's my understanding you're not
Page 45 ) oL Page 48
I MS. HARRIS: I have no attorney-client privilege on 1 claiming any privilege. The question is: Are you
2 i, no. . 2 Instructing this man not to answer the question regarding
3 MR. RADER: Are you ¢laiming any other qprivilege‘? 3 his activities regarding when this alleged cause nfs action
4 Claiming anx privilege against self-incrimination? 4 arose when he's lestified that it affected his thought
5 Q re you taking the Fifth Amendment on 3 process and his emotional well-being? My position is that
6 this, Mr. Dedmon; because that's what it comes down to. | 6 we're entitled to explore both his physical and emotional
7 M5, HARRIS: Would you mind if I conferred? 7 activities from that time forward so that we ¢an put in
g MR. RADER: Not a bit while I'm getting the Federal | 8 context what, if any, alleged demages occurred: and we're
9 Rules of Civil Procedure while you're at it; because absent 9 going to evalcrre his activities since that time. We've
10 a privilege, he's compelled to answer; or somebnd;{ is going |10 already explored a fair amount of them: and we're going 1o
11 to have to pay the court costs and attorneys' fees. T'm_ 11 go ahead and do it in some more detail. Now unless he's
12 going 1o read you the rule so there's no misunderstanding 12 claiming some kind of privilege, 1 think he's compelled to
i3 about it. ) 13 answer under these rules, So that's where we are.
14 [Witness confers with Ms. Harris, | 14 M§. HARRIS: Okay. 1'm going to...I abject to the
15 MR. RADER: It =ays: . 15 information, that it is not relevant, first of all. And we
16 “All objections made at the time of 1¢ are going to move for a protective arder because it is
17 the examination 1o the qualifications of the officer 17 oppressive and unduly burdensome for him to reveal this
12 taking the deposition, to the manner of taking it, and 18 information.
19 other aspects of the proceedings shall be noted by the 19 MR. RADER: It's oppressive for him to tell what
20 officer upon the record of the deposition; but the 20 activities he's been involved in since September 30, 19977
21 examinalion shall proceed, with the testimony being 21 M5. HARRIS: Not all activities. is one in
22 taken subject to the objections.” 22 particular.
a3 ere's another rule that more 23 MR. RADER: Why is this one oppressive?
24 specifically says this. 24 MS. HARRIS: Mainly due to the subject of the
25 information. He'd be more than willing to answer any
) ) Page 46 . Page 19
1 Are you going to instruct this ! guestions, you know, about other activities. I don't think
2 geotleman not o answer this question? 2 that this is relevant. [ think that it's just your attempt
3Q The question presently is when does he 3 to make this...1o0 get information for other reasons.
4 claim this alleged recording of District Attorney Bitl 4 ME. RADER: It's my attempt to lore what -
5 Gibson occurred, the ime frame? Did it occur after 5 emotional activities he's beén involved with to determine
6 September 30, 19977 That's the question. Now do you want & how this may have affected him emotionally. Now if he
7 to answer that, Mr. Dedmon? 7 wanis to witi;draw any claim for damages regarding any kind
8§ MS. HARRIS: Let me see that rule book, pleage. & of mental or emotional efiect after Seplember 30, F997y
9 [Book passed to Ms. Harris. ] 2 then I'll withdraw the question if he'l’f withdraw that
10 [Ms. Harris left room to use phone. ] 10 claim. So are you going to withdraw that claim?
11 [Break ] ) 11 MS. HARRIS: I'm not going to withdraw the claim.
12 ME. RADER: Okay. I'm going to read for the record 12 MR. RADER: Then we want to go on his activities,
13 Federal Rules of Civil Procedure, Rule 30(b)(1): 13 MS, HARRIS: I'm not going to a%low him to answer
14 "Any objection to evidence during a 14 any questions dealing with this or any other questions
15 deposition shall be stated concisely and in a non- 15 dcaling on that subject.
15 argurnentative and non-suggestive manner, A party may 16 MR. MOORE: I want to know what "this" and "that”
17 instruct & deponent not to ansfwer only when necessary 17 E’fs HARRIS
18 la preserve a privilege, 1o enforce a limitation on 14 . : I'ms . Anything 1 i i
19 evidence directed by Ithe Court. or to present a motion 12 activities with Gibson anc? ?Ixi‘:;ytape. ything involving his
20 under paragraph (3)." 20 - RADER: Weil, the only question I have: Arp
21 S};Ed:wsmn {d) in the comments savs: 21 you claiming any privi]e$e?
2 "The first sentence of new 22 M5, HARRIS: We'r imi i i
23 paragraph (1) provides that any objections during a 23 is...can I sce the book? ¢ claiming that the information
24 deposition must be made concisely and in a non- 24 {Boak passed o Ms. Harris. Six
25 argumentative and non-suggestive manner. Depositions 25 minuie review. )
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Page 53

[ Page 50 . .
| MS. HARRIS: If we're going ta continue in this line L Q . Were you invulved'm any political
2 of questioning, we're going to have 1o stop the deposition; 2 campaigns besides Mr. Looper's campaign and Mr. Burgess'
3 and we'll file the motion for the protective order, 3 campaign which your lawyer has instructed you not to teil
4 MR. RADER: Well, we'll go on to a different line 4 us about~-were you involved in any other political
5 of guestioning rather than stop the deposition. 5 campaigns since September 30, 1997, in the State of
¢ MS. HARRIS: 1 would prefer that. 6 Tenncssee? )
7 MR. RADER: But | want to know--first of all, the 7 MS. HARRIS: Object to the form,
8 question that [ have is: Does he say this occurred after 8 MR. RADER: Are you instructing him not to answer
9 geptembe.- 30, 19977 And I think we have to let him answer | 9 this question?
10 that to see if it falls within these parameters; and then 10 M5, HARRIS: You can answer.
11 if it happened after September 30, 1997, when he got out of |11 A No, sir.
12 jail, when he got our of the hospital--if it hapﬁen after 12 MR. RADER: L
13 then, then I‘ll%mnor your objection; and we'll present 13 Q Do you maintain a voter's registration
14 this to the Judge at a later time. But I think we have to 14 ¢ard? Can you vote? Are you registered to vote?
15 establish the time frame, 15 A Yes, sir.
16 MS. HARRIS: Okay. Go zhead and answer that 16 Q Where?
17 question. He'll answer the time framc question. 17 A Putnam County.
18 ME. RADER: 1B Q The records at the Putnam County jail
19 Q Did this activity occur after 19 indicate that you've been an inmate in there for one length
20 Scptember 30, 19977 20 of time or another since 1983 for twenty-four times. Does
2 A Yes, sir. 21 that sound about right to you?
2 Q Now let’s go on then. Let me ask you 22 A Yes, sir.
23 this. After September 30, 1997, were you involved in the |23 Q Are you under the care of a doctor now?
24 election camgaign of Jerry Burgess against Bill Gibson? |24 A Na, sir.
25 MS. HARRIS: Object 1o the relevance. 25 Q When's the last time you saw a doctor
_ o PageSl i Page 54
1 MR. RADER: Well, it has to do with his activitics, 1 about anything?
2 his physical activities. ] 2A October.
3IQ Go ahead. Jerry Burpess ran against 3Q Octaber of what?
4 Bill Gibson for the Distriet Attorney General in Mag of 4 A '98.
5 1998, Were you involved in that election campaign® 50Q And who did you see?
6 M35, HARRIS: I'm going to object Lo the relevance on | 6 A Dr. Richard h/{‘i'ller.
7 these political issues. It does not...he could have done 7Q Who i3 he?
& these things or not done these things; and it doesn't A It's a doctor in Livingston.
9 affect his claim for emotional damage. % Q What kind of doctor is he?
10 MR. RADER: Well, it has to do with what's going on {10 A Medical doctor.
11 in his mind and what's emotionally tearing bim up. That 1ngQ What did you see him for?
12 campaign was unsuccessful. I'm cntitled to explore if that 12 A My colon.
13 emotionally bothered him if he was involved in it 13 Q W{at kind of problems are you having
14 Q Were you involved in the clection 14 with your colon?
15 camgmign of Jerry Burgess against Bill Gibson in May of |15 A Bleeding,
16 19987 16 Q What kind of diagnesis did you get?
17 MS. HARRIS: I'm going to object to any question 17 A 1t hadn't been diagnosed yet. T was
18 dealing with his — ) ) . 1% supposed to go for tests in the next week and a half, I
19 MR, : Are you instructing him not to answer? |19 believe. I don't remember the date exactly. Bapiist
20 MS. HARRIS: I'm going to at the end. I'm going to |20 Hospital in Nashville.
21 object to any question dealing with his political 21 Q You zaw a doctor in Qctober and he set
22 connections and with Byron Looper and Jerry Burgess and |22 you up for tests in February?
23 Bill Gibson. And if we continue with those questions, 23 A Yes, sir.
24 we'll either continue with the deposition or move for a 24 Q To check to see if you have colon
25 protective order on those issues. 25 cancer?
. L Page 52 ] . Page 33
1 MR. RADER: Are you instructing him not to 1A Yes, sir. I didn't have the money.
2 answer — 2Q So that's the reason there's a four
3 MS. HARRIS: ['m instructing him -- 3 month delay?
4 MR. RADER: — if he was involved in that political 4 A %ES, sir.
5 campaign? 5 Are you concern ?
& MS. HARRIS: I'm instructing him not (o answer. é g Yes,l-’.;ir, ed about that?
7 MR. RADER: 7 Any member of ily di
aQ Were you involved in the election 4 cQanccr? Y your fam“y die of
9 camﬁ‘iﬁn é::' Byrc;;l ngpq;; ;;-,'?inst...for the congressional 9 A No, sir.
10 seat after September 30, ? 10 But you haven't sch
1 :1£ ‘I}:IS. HAE_!R[:h : I'm going to object to the quesiion on 11 ﬁight? d eduled that yet.
12 the grounds that — 12 A It's been schedu! '
: j MER. EADER:_ Well, we don't have to give the same 13 the exact date of it, It's at hgcri:;eb;ll Ithdeﬂ:‘]e:’nkge(:":lor
speech every time. 14 Where di " ’
[5 ME. HARRIS: Okay, Object and - 15 S My ':nglggl_-you get the money?
16 MR. RADER: Are you instructing him not to answer? 16 Q How much is it?
17 l\h:lﬂsl EQRD%[RS — instruet him net to answer. 17 A $5,000
18 . : 18 0 When are you leavi i
;3 Q. . d()l:hm; :I’:an the pnlLu'caI campaigns that 19 carnival apgain? you leaving (o join the
20 we've asked about that you've bécn instructed not to 20 A They' ;
§1 answer, werr.i you ifnvolvc':i in any other political campaigns 21 get to Flari da.ey re supposed 1o call me once they
2 since your release from the hospital on September 30, 9977 2 What' i ime?”
23 MS, HARRIS: [ objeet 1o the form of !I?:c Question. 23 g Show : yg::h??;s?ﬂgzaktig I%I?::.I'l
24 1 don't even understand it 4Q Wl'u:re'i:'E ’
25 MR. RADER; 25 A Miami,

MAXINE V. FRASIER, 931-528-5009

Page 50 - Page 55




AUG 21 2068 Z3:36 FR HYATT REG KHO<WILLE

US DIST. 2980094, PUTNAM CIR. 9870332 Multi-Page™

8656371193 TO 6371234

P.18-21

JOHN WAYNE DEDMON, 2-16-99

my face, on the left side of my face, a big knot. T went

—
L

Q
Dental Center?

Page 56 ) Page 59
10 Who is your contact with that carnival? 1 A Yes, sir. .
2 A John Mirconi. 2Q So the prescription took care of it.
30 What's his job? IA Yes, sir.
4 A He runs the show. 4 Q And you didn't necd to have the tooth
5Q So you think sometime before March 1, 5 pulled. )
6 you'll be headed to Florida. . ] 6 A Right.
7 A Depends on what they say in Nashville. 7Q Everything is okay now.
8 Q But vou don't know what definite day B A Yes.
9 that's been scheduled? 90 Before you saw Dr. Brooksbank, who was
10 A No. Ican't remember, 10 the next most recent doctor you had seen?
11 Q Before K“u saw Dr. Miller ahout your 1A When I was in the hospital,
12 colon problems, when was the next most recent doctor that(12 Q So after you got out of the hospital,
13 you saw? 13 you've seen Dr. Brooksbank one time; and that was for a
14 A At the ER. T can't remember his name. 14 different tooth; and that's the only time you've been to
15 For the same thing. 15 any dental care since you got out of the hospital. Is that
16 Q ER where? 16 right?
17 A Cookeville. 17 A No, sir.
12 Q For rectal bleeding? 18 Q What other dental care have you had?
19 A Yo, sir. 19 A Castle Dental Centers.
0 Q How long before October '98 would that 20 Q Who?
21 have been? 21 A Castle Dental Centers on Willow.
23 A It was after. 22 Q How do you spell that?
23 Q Is this still a persistent problem? 23A C-a-5-t-l-e.
2 A At times. 24 Q Who runs that?
5 Q Before October '98, who had you seen? 25 A I have no idea what their name is,
Page 57 Page 60
| What was the next maost recent doctor you had seen before | 1 @ Do you know what the name of the
2 October '987 2 dentist is? Do you know?
iaA Dr. Brooksbank, I belicve. 3a No, sir.
49Q And when did you last see him? 4Q Well, aside from Castle Dental Centers
5A I can't remember. 5 who we don't even know who that dentist is, the only
6 Q Just give me your best estimate. 6 dentist you've seen is when they got you out of the
7 A Sometime in '9B. 7 hespital and when you saw Dr. Brooksbank the one time. Is
& Q But you don't know when. & that right?
9 A Mo, sir. 92 A I seen Dr, Brooksbank after [ was
10 . What did he do for you when you last 10 released frorn the hospital.
11 saw him? 11 You think you saw him more than one
12 A Looked at my teeth. 12 time?
13 0 Anything else? 13 A I saw him probably three or four days
14 A That's it. 14 after T was released from the hospital.
15 Q Did he give you treatment? 15 Q 50 you've seen him two times since you
16 A I was having a toothache. 16 got out of the hospital?
17 Q Did he give you any treatment, is my 17 A Yes, sir.
18 question. 18 And one time was just a follow-
19 2 He didn't pull nothing, no. He wrote 19 f:)heck? ! P
20 mea presant_lon. 20 A Yes, sir.
21 Q id he fill fe? 21 Q And the next dme was for this problem
22 A Yes, sir. . i 22 with this upper front tooth. Is that right?
23 Q ‘IWha't prescription was it? 23 A Yes, sir.
24 A can't rernember, 24 Q And he told you to take a prescri
3 Q Where did vou fill it? 25 and come back and he'd};:uil that tnutl?? ption
. Page 58 ] Page 61
1 A It was either at the drug store on 1 A I believe he told me he'd pull it. I'm
2 Fourth Street or Eckerd's, one. I can't remember which one | 2 not for sure, but --
3 it was. . . i 1qQ But you did half of what h d you
49 Which tooth was hurting you there in 4 and not the othgr half. Is that right? o toldy
5 '98 that you saw Dr. Brooksbank? 5 A I never had the tooth pulled. I never
6 A This tooth right here. 6 wernt back to him,
7Q On the front? 7Q Can you think of the name of the
8 A Yes, sir, & dentist at Caste Dental Center now?
2 Q Left hand side? 9 A I've got a lefter from him that's got
10 A Yes, sir. Upﬁcr. i 10 his name on it, but I couldn't think of his name
1o .. And do you know what was making it 11 Q Is it a man or a woman” ’
12 hurt? Did he tell you what was making it hurt? 12 A It's a man. ]
:ﬁ A What had happened 1s a knot come up on 13 How many times have you heen to Castle
15
16

1o Dr‘h]_?-rmksénank_!:;]ec;:use I thought it might have had 15 A Twice,
something to do wilh the surgery that [ had, [ wasn't for 16 And i !
17 sure if it was the toothache; u?{hc koot was right there 17 glcre? nd when was the last time you've been
18 above that tooth, di 18 A It was in '98
19 Q ‘What did he say? 19 Well, gi \ i
.._*:? A b and hI—Te told me that {xe needed to pull the 20 3hm it was. give me your best estimate of
2i tooth; and he wrote me a prescription and told me it would (71 A I think i the si
22 cost, .1 forget how much; but I took the prescription, 22 month of '98. 1 Was fhe sixth or seventh
23 filled the prescription, taok the medicine; and ! didn‘t 23 Q June or July?
24 have the wotk done. 24 A Yes, sit. .
25 Q Did it clear up? 25 Q Why did you go see them in June or July
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Page 62

Page 65

1 of 19987 1Q Well, who ix it?
2A To lnok at my medical records, my 2 A I can't remember his name.
3 dental records. 3qQ Do you know where he went to dental
40 Just look at your records? 4 school? _
5A And to check’ my mouth, yeah. 5 A T have no idea.
6 Q Did they do any treatment of you that 6 Q How old a man s he?
7 day? ' 7A [ have no idea,
8 A He made X-rays of my mouth. ) And they never have given you sany
9 Q Did he pive you any treatment? 9 treatment, wever have given you any dental treatment,
10 A No, sir. . 10 A He's never prescribed nothing for me.
11 Q And when did you see him before thae? 11 He's never pulled a tooth for me,
12 A It was probably two or three weeks 12 ¢ Did he even clean your teeth?
13 before that. : 13 A No, sir. :
14Q Why did you see him then? 14 Q Well, 5o now let me just make sure I've
I3 A Same reason. 15 got...we've covered all your medical and dental care since
16 Q Just te look at your mouth? 16 September 30 of 1997. Qkay? You listen to me carefully,
17 A Yes, sir. 17 Mr. Dedmon. You saw Dr. Brooksbank, You 5ay, three or four
13 Q Did they give you any treatment then? 18 days after you got out of the hospital for a fallow-up
19 A Na, sir. 19 appointment.
20 Q Zo the people at Castle Dental, whoever 20 A Yes, sir.
21 they are, have never given you any medical treatment or |2 Q. You've seen him one other time over
22 dental treatment, 22 this upper tooth we've talked about.
23 A No, sir. 23 A Yes, sir,
24 Q They've just looked at you twice, 24 Q You've seen Castle Dental two times
a5 A Right, 23 where they've examingd you but not given you any treatment.
. . . Page 63 Page 66
14 Did they give you any opinion as to I A Yes, sir.
2 what they saw or ohserved? - 2q You've seen a doctor in the emergency
A Could not give me a medical opinion 3 room at Cookeville for rectal bleeding; and you've seen
4 because he didn’t have my X-rays. 4 Dr. Richard Miller in Livingston for rectal bleeding; and
5Q Well, he's got them now, hasn't he? 5 you're going for some kind of a recta! examination at
6 A He don't have the X-rays that Dr. Smith ¢ Baptist Hospital next month; but you don't know when. Is
7 made of me. 7 that right?
8 Q Well, how did you happen to pick out 8 A Next week,
¢ Castle Dental? 2 Q Next week.
10 A It's mdegendemly owned. 10 A Or a week and a half. Something like
11 Q By whe! 11 that,
12 A I don't have no idea. I can't 12 9 Well, next week.
13 remember. . 13 A Yes, sir.
14 @ Well, if you don't know who owns it, 14 Q Now is that everything? Is that all
15 how do you know it's independently owned? 15 your medical and dental care since September 39, 1997, that
16 A I believe, if { ain't mistaken, that's 16 you remember?
17 what I was told. 17 A The best I can remember, yeah.
18 Q Who told you that? 15 Q Who was your regufar denfist before you
19 A They have dental offices all over the 19 went into the jail to serve this time on April 29, 19977
20 State of Tennessee, . 20 A I can't remember his name either. He
21 Q Well, do you think Dr. James Smith's 21 died. He was located there on Jefferson.
22 dental practice is not independently owned? 29 Phillip Webb?
23 A I have no idea. 23 A Right next door to the pharmacy down
24 Q Well, what does independently owned 24 there,
25 have to do with anything? 235 Q) Phillip Webh?
. o Page 64 ) Page 67
1 A They have several dentist offices in I a That might have been him. I can't
2 several dil't"evr‘tj.-rnltl az?‘eas, not ;Iustk nﬂe lil{e‘})r;rl imith has. 2 remember. All I know is he died.
10 ell, do you think Dr. An ampsen or iQ When's the last time you h
4 Dr, Clark Childress or Dr. Zollie Ferrell or Dr?David 4 cleaned? y ad your teeth
5 Draper or any of the dentists in town...which of those do | 5 MS, HARRIS: [ object to the question.
6 you think aren't independently owned? 6 MR. RADER: Well, I think his dental hygiene is --
7 A I have no idea. 7 MS, HARRIS: It's not relevant to this case.
g Q Well, what does independently owned 8 MR. RADER: Of course, it's relevant,
¢ have to do with anything? . o 9 M3, HARRIS: What's relevant is whether or not they
10 A I went to them for a medical opinion. 10 let him sit there with a swelled up face.
nQ Why did you go to them for 4 medieal 11 MR, RADER: All right.
1l§ gpimun? use T couldn't zet mv X 12 MS. HARRIIS: I mean, that he needed dental
Beca u et my X-rays. 13 treatment. I appreciat ur i
14 Q Had you ever bccngm thycm be{’nre? 14 issue. PP © YOl not opposing me on that
15 A 0, Sir. 15 MR. TOWNSEND: Well, this deposition i i
:g E e‘l;si the same man sce you both times? 18 ‘tjakenlfor UEE in my case in whicglf'l}r. %onsétf?slgcﬁgege cl)!l]'g
, 5ir. 17 dental malpractice; is entj i i
18Q And we don’t even know who he is, do 18 relevant. p $0 his entire dental history is
19 we? 19 MR. RADER:
20 MS, HARRIS: I abject to the form, He does know. 0 Q When is the last time You had your
21 He just -- 21 teeth cleaned, Mr. Dedmon’?
;ﬂ.;; (]'_:)JR. IU;DE.‘}}%{:]m s i 2 A Back in '89 or '90,
2 " 30 Whose office was that done at?
- . . S | . .‘ g a . *
;51 mg ﬁ%%ﬁ:; duoesn't know 1he name, g; ﬁ Affordable Dentures is where they done
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Page 68 Page 71
1Q Why were you at Affordable Dentures? 1 A I have no idea.
2 A I'd had three teeth knocked out in a 2Q Up until September 23, 1997, that we're
3 car wreck. 3 here about today when all this starts, in the twenty-four
40 When was that? 4 times you'd been an inmate at the Putnem County jail, had
5 A Back when T was a kid. 3 you ever been mistreated in any way before to amount to
6 Q Do you have a plate? 6 anything? .
7 A Yes, sir. 7 A Can I ask her something here [referring
8 Q Where is it? B tp Ms, Harris]?
9 A In the front. 90 Well, no. Well, answer that question.
10 Q So your front teeth there are 10 Up until September 23, '97, when they took you to Dr. Smith
11 artificial? Il and had your two teeth pulled, up until that tire, in the
12 A Yes, sir. 12 twenty-four times you'd been in jail at the Putnam County
13 Q And the first real tooth is the one up 13 jail, had you ever becn mistreated in any way before by the
14 there on the side where you pointed to a minute ago” 14 jull personne]?
15 A es, sir, 15 A I dott't remember,
16:Q Going in that direction? 16 Q You don’t remember any other episodes
17 A Yes, sir. Which these tecth...two of 17 of any mistreatment at the Putmam County jail prior to when
18 my two front teeth were broke off. One of them was knocked| 18 the events started that led to this lawsuit today on
1% out on 1his side over here. They were capped, | was a kid 19 Scptember 23, (9977
20 when this happened and.... A Except for while I was in there, T was
210 en's the last time you had a tooth 21 jumped by three guys, while [ was iy minimum security.
22 filled? 29 Now when was that?
23 A I have no idea. i 23 A I den’t remember exactly what month it
240 Well, if we saw you on April 30, 1997, 24 was. There was a report made of it.
25 when you were reporting to serve your time in the jail and |25 0 Was it three other inmates?
Page 69 Page 72
1 we asked you. "Whe is your dentist," who would you have 1 A Yes, sir,
2 told ns? 20 And did they hurt you?
3 A Affordable Dentures, I A Hurt my back.
4 And they're out here by the truck stop 4 0 Other than that, in the twenty-four
5 on 1117 5 times prior to September 23 when they took You over 1o
& A Yes, sir. & Dr. Smith's office that maorning to have these two teeth
70 How many times have you been to 7 pulled, other than when three other inmates Jjumped you
3 Affordable Dentures for dental care? 8 earlier sometime between April and then, had you had any
9 A Two or three times. Thad to go out % other problems at the Putnam County fuil with the way the
10 there where they could make the thing for my teeth; and I 10 jail personrnel treated van?
11 had 1 go back for them to pull them, 11 A Yes,
12 Q Now you haven't had any partials or 12 ¢ Now when do you claim the jail
13 replacement teeth made for these two tecth that were pulled 13 personnel mistreated you before September 23, 19977
i4 on September 23, 1997, have you? 14 A I was married to Morris Cronk's
15 A Nao, sir. 15 daughter.
16 Q ¥You just have empty piaces there? 16 Q That's been scveral years ago?
17 A Yeos, sir. 17 A Yes, sir,
18 Has anybody recommended you have any 18 Q ‘897
19 kind of replacement teeth put in those locations? 19 A Yes, sir.
20 A Mo, sir, 20 Q Since that divoree with Morris Cronk's
21 Q As I understand it, your tooth on the 21 daughter, the imes You were an inmate between '89 and
22 right side was pulled? 22 September 23, '97, there would be no other problems except
23 A Yes, sir. 23 for when the three inmates jumped you?
40 Show me where that was just on the 24 A No, sir.
25 outside of your mouth. 25 Q Is what | zaid true?
Page 70 P
1 [Witness points.] 8 1A Yes, sir. e 73
2Q Now you didn’t have any follow-up 20 Now how do you say the jail personnel
3 problems with it, Right? 3 were responsible in regard to tﬁe three inmates jumping
4 A No, sir. 4 you?
50 It just healed normally? 5 MS. HARRIS: Object 1o the form. I don't think
6 A Yes, 5ir. 6 that's what he testified ta,
7 Q And resolved. 7 MR. RADER: Well, I said did the jail personnel
8 A Yes, sir. 8 mustreat him; and he said three mmates jumped him; and I'm
9 Q Is that right? But it's the one where 9 asking how he would characterize that 85 the jail personnel
10 the tooth was pulled on the left — 10 mistreating him. That's the only episode he gave me.
1A Yes. 1o So if you don't say the j rsonnel
12 0 — that you developed the abscess and 12 had anything to do with that, then we' drop that and go
13 had to have the surgery with Dr. Brooksbank, 13 on to something else. Do you say the jail personnel ha
14 A Yes, sir. i 14 anything to do with the three people jurn‘pmg you?
15 @ Show me just on the outside of your 15 A He wouldn't even talk to me about it
16 mouth where that was. 16 Q Mr. Blythe? : )
17 g‘ﬁtrﬁess puinris.r! 17 A Yes, sir.
18 n the upper left. 18 ther tha t, ints?
19 A Boih 1hen']13’gcupper. 19 g P?o, sir, " that, any other complaints?
20 Q. Was it the same tooth on opposite sides 20 Q Now have you ever been mistreated by
21 so far as you know as a lay person? 21 the people at the Fentress County jail?
22 A ges.;, 51r.k " d " 22 A No, sir.
23 Q 0 You know what caused your tooth to 230 How many times have you been in
24 be decayed on cither side of your mouth that resulted in | 24 jail at Fentress Coun il
25 that, them having to be pullc{d? 25 'Lsﬁmatg, tress O Jail? Just roughly. Your best
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Page 74 Page 77
1 A Couple of times. 1A He told me I had two teeth that needed
20 Couple of times” 2 10 come Qut. .
3A Yes, sir. 3IQ Huh lgutmning response] ?
4Q Overton County jail? 4 A He told me T had two teeth that nesded
3 A One time. . 5 to be pulled, .
6 Q Cumberland County jail? 6Q And did you agree to let them be
7TA One time, 7 pulied? .
8Q Smith County jail? 8 A I let him pull them.
9 A None, % 0Q And did he give you a shot when he
10 Q DeKalb County jail? 10 pulled them?
1A None. i A He numbed my mouth, yes, sir.
12 Q Jackson County jail? 12 ) And then you were transported back to
13 A None. 13 the jail the records show at ten-thirty a.m.?
14 Q White County jail? 14 A Yes, sir.
15 A None. 15Q When you were transported back,
16 Q What other jails have you been an 16 Dr. Smith didn't give you a prescription for pain
17 inmate in besides the ones I've listed? 17 medication, did he?
18 A That's 1t. ' 8 A No, sir.
12 Q Ever been in the federal pen? 19 And he didn't Eive You a prescription
20 A No, sir, 20 for any antibiotics, did he”
21 Q Now have you ever paid Dr. Brooksbank 21 A No, sir.
22 for his charges for treatment? 22 And he was the treating dentist, wasn't
23 A es, sir. 23 he? .
24 ]?] Have you paid the Cookeville General 24 A Yes, sir,
25 Hospital bill? 25 0 S0 when you were transported back to
Page 75 . Page 78
1A The county paid ir. 1 the jail and put back in the general jail population, the
2 Q Have you ever paid Dr. Smith's bill? 2 jail peaple didn't have a medical ‘Prescription to give you
A The county paid it. 3 any kind of medication, did they?
4 Q Do you have a bill at Castle Dental? 4 A No, sir.
5 A I paid it. 5Q Now on September 25, Roberta Arnold
6 0 Do you have a bill at Affordable 6 arranged for you to be taken back aver to the emergency
7 Dentures? 7 room at fourforty 2.m_, didn't she?
83 A Paid. 8 A That was the first time I went 1o the
90 Now who was it that jumped you in the 9 emergency room.
10 jail? 10 Yes, Is that right?
i1 A Robert Mee, Louts Perez, Greg Taylor., £l A Yes, zir.
12 Q Is Greg the one who has been killed? 12 Q And before that, Ms. Arnold had had you
13 A I don't know if he's dead or not. 13 moved down; und you were in the holding cell by the bocking
14 Q Why did they jump you? 14 officer, weren't you?
15 A I have no idea. 15 A Yes, sir.
16 Q Was it because you were a snitch? 16 Q And you'd beew there since she came on
17 A They never said one way or another. 17 duty at around five-fifty or six o’clock the evening
18 Q S0 you have no idea why they jumped 18 before, hadn't you?
19 you. 19 A No, sir,
20 A Right. I was aslcep, 20 Q When do you say you were brought down
2l Q Have you been involved in any other 21 there?
22 episodes that have resulted in you being injured in any way 2 A She put me on medical watch at twelve
23 since September 30, 19977 23 o'clock that night.
24 A No, sir. 4 Q And why was that?
25 Q Before the deputies took you to 25 A Because T couldn't...my head was
] Page 76 Page 79
I Dr. Smith’s office on September 23, haz the Putnam County 1 swelled up and my eye.
2 Sheriff's Department or Fentress County or Overton County 20 Now earlier you had asked for some pain
3 or Cumberland County, any pluce where you've been an 3 medication; and they had given you some aspirin, didn't
4 inmate, have any of those places ever taken you to either a 4 they”
5 dentist or the doctor or the haspital before? 5 A ‘That night on sick call, they did.
6 A I can't remember. 1don't think so. &0 And then she moved you down and put you
7Q So the first time that you've been 7 in this holding cell?
8 taken from g ﬂail to receive any kind [;ﬂ" medicul or dental 8 A Yes, sir,
9 atiention is when You were taken to Dr., Smith's office on 9 And you continued to lai i
10 September 23, 1997, Is that right? to End discomfnrt.{lidn't you? complain of pain
1A Best [ can remember, yesh, 1A Yes, sir,
12 Q Now on that aceasion, the deputy did 12 And she had you trans d
13 take you over to Dr. Smith's office. Is that :*yight? 13 eQmergmcy room at four:‘;'nrty a.ml::?:dtjgdn"tg st}l::-;
14 A The transportation officer took me, 14 A Yes, sir. |
15 yeah. 15 Q And at that time, the eme
16 Q And when you were there, Dr. Smith 16 doetor, Dr. Samuels, saw you, Eitein't :}?cy room
17 pulled two of your teeth? 17 A Yes, sir.
I8 A Yes, sir, 18 And the transportatio
e Q And he discussed that with you, didn't 19 gvcr there, didn't he? pe n officer took you
EC: he? Non. < 20 A Yes, sir.
2l A o, sir, 21 And the idn' 2
22 0 ll';lle didn’t discuss it with you? 22 E Yes, sir.y gave you a shot, didn’t they?
23 A 0. §1r, 23 And they pave ai fei
240 He didn't ask you if you wanted the two 24 ::i!idn't they? 7 Bave you pain medicine there,
25 teeth pulled? 25 A They give me a shot and they give me
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1 some pills to take right there. 1 this medicine at the emergency room just a couple of hours
20 And did you take them? 2 earlier. Right?
iA Yes, sir. j A Yes, sir.
40 And they pave you a preseription for 4Q 5o then Dr. Smith gave you two new
5 Penicillin, didn’t they? 5 prescriptions.
6 A Yes, sir. & A Yes. sir,
70 And Tylenol No. 3. 7Q And he had looked at the prescriptions
8 A Yes, sir, 8 Dr. Samuels had given you and decided to change the
9 Q And they tald you to follow up with a 9 medication. Is that right?
10 dentist for further evaluation and treatment, didn't they? {10 A Yes. sir.
1A Yes, sir. 11 Q And Dr. Samuels had put in his last
12 Q And when they said follow up with a [2 note that you were to follow up with a dentist for further
13 dentist, that was Dr. Smith, wasn't it? 13 evaluation and treatment. Isn't that right?
14 A Yes, sir. 14 A Y5, sir.
15 Q And they told you to take the 15 Q That's, in fact, what happened, wasn't
16 Penicillin and the Tylenol four times a day, didn't they? |16 it?
17 A Yes, sir. iI7 A And was told to come back 1o the
13 Q And they'd just given you one shot and 128 hospital if I got any worse,
19 the medication there at the emergency room, didn't they? (19 Q Well, 1 want you to just...have you
20 A Yes, sir. 20 scen...you've seen these records, haven't you?
21 4Q 50 the next ane would have been due 21 A Yes, sir.
22 later on that morning, wouldn't it? 29 And what it says is: "Patient's
23 A Yes, sir. 23 problems discussed with Dr. Brooksbank.”
24 And this Dr. Samuels—do you have 24 A Yes.
25 _anything against him? 25 Q "It was decided to place the patient on
Page 81 Page 84
1 A No, sir, 1 Penicillin VK, Tyienol No. 3, and tg follow up with dentist
2 Have any reason to think he didn't have 2 for further evaluation and/or treatment.”
3 your best interest at heart? A Yes, sir.
4 A No, sir. 4 0Q And that's what you understood, wasn't
50Q Have any reason to think he mistreated 5 it?
6 you in any way? 6 A Yes, sir.
7 A No, sir. . 7Q 8o within two hours of leaving the
80 Was guilty of any medical malpractice? 8 emergency room, you were following up with Dr. Smith in his
9 A No, sir. 9 office. Right?
10 Or didn’t prescribe adequate care and 10 A Yes, sir.
Il treatment for you? 1 Q And at that time, he decided to change
12 A Wo, sir. 12 your prescription and gave you two other rescriptions
13 Q And he discharged you back to the 13 instead of the ones that Dr. Samuels had given You.
14 sheriff’s department to be takén back over to the Jjail, 14 A Yes, sir. His words 1o me were [ was
15 didn't he? 15 just swelled; I'd be all right in two or three days: I
16 A Yes, sir. 16 didn't need these prescriptions: he'd write me one for
17 Q And when you got back over to the fail, 17 somnething else...two for something else. That was all that
18 where were you placed? 18 was said.
19 A ack on medical watch, 19 Q And he did write two for something else
20 Q Back in the cell right behind the 20 and gave those to the officer who had you there, didn't he?
21 booking officer. Correct? 2l A Yes.
22 A Right beside ir. 2q Now Mr. Rowland was courteous 1o you,
23 ¢ Right beside it. 23 wasn't he?
24 A Yes, sir, ) 24 A Yes, sir.
2% Q Where you were basically, if you needed 5 Q And he transported you back and forth
Pa%e 82 Page 85
1 to be, in communication with somebody at all times. Right? 1 without any problem, didn't he?
2A Yes, sir. 2 A o5, sir,
3Q Then at eight-ten that morning they k] cE‘ Now when vou got back to the jail--did
4 took you over to Dr. Smith's office, didn't they? 4 they take you back to gl'w Jail before they went to Eckerd's
5A Yes, sir. 5 and filled these preseriptions?
6 And Dr. Smith, at that ime, examined 6 A Yeas, =ir,
7 your mauth, didn't he? 7Q They took you back to the Jjail and
8 A Yes, sir. & where did they put yoa then?
90 And you told him vou had just come from 9 A ame celf_
E0 the emergency room an hour or so ago, didn't you? 10 Q There by the booking offtcer.
11 A Yes, sir. 11 A es, Sir,
12 Q And that the doctor there had given you 12 Not back in the general population.
13 priscriptions. 13 A No, sir,
14 A Yes. sir. 14 And were you in the 4
15 Q . And he gave you different 15 2 Yes, sir. you ln there by yourself.
I6 prescriptions, didn't he? ' 16 Q And you were in close contact with the
17 A He took the prescriptions that 17 personnel at the jail then, weren't you?
i8 Dr, Samuels had évrotc mﬁ that At Rowland had with him and 18 A Yes, sir. ‘
19 give them to Dr. Smith. Dr. Smith looked at them, said | 19 And the officer cam '
20 didn't need them, wadded them up. throwed them in the 20 ?vith Your prescription, didnc?t lfe‘?ack from Eckerd's
21 garbage, and wrote me one for samething stronger, 2 A es, Sir.
2 Q He wrote you twa prescriptions, didn't 29 Your two prescriptions. And did you
23 he? ) 23 ever find out what those prescriptions were for?
24 A Yes, sir. 24 A For infection and for --
35 0 And you still had just been given all 5 0 No. What the medicine was.
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10 at noon; and Ms. Arnold pave you two doses of that at six, |10
11 didn't she, a double dose”

19 Tylenol No. 4 there at six o'clock instead of just thé one |19

Page 86 . Page 86
LA I don't remember the name of it. { you're reading from some sort of record; and if that's whar
20Q Well, the prescription from the 2 the record says, you know, we'll consider that. But he
3 hospital was for Penicillin, 250 milligrams; and the ¥ doesn't know and wouldn't have a2 way of knowing; and be's
4 prescription Dr_ Smith pave you on the antibiotic was 4 testified 1o that,
5 Benicil in, 500 milligrams, Did you know that? 5 MR. RADER: .
6 A Yes, sir, I know that. 6 Q _You know the medication officer comes
7Q And you were given that preseription at 7 around at intervals, don't you, Mr. Dedmon?
8 ten o'clock that morning, weren't you? 8 A Yes, sir. , . .
9 A Ten or ten-thirty, yes, sir. 2 Q And you've testified that it was, you
10 Q And you were given it again at noon, 10 thought, between ten and ten-thirty when you got the first
11 weren't you? 11 medicine after Jou came back from Dr. Smith's office.
12 A Best I can remember, yeah. 12 Isn't that true?
13 0 And you were given it again at six 13 A Yes, sit,
14 o'clock that evening, weren't you? 14 Q And it was noon when you got the next
15 A Best I can remember, 15 round and six when you got the next round. Do you know
16 Q And then Ms. Arnold had Yyou transported 16 that? )
17 back to the emergency reom at nine o clock that evening {17 A Yes, sir,
8 where you were admitted. Right™” 1BqQ And at each time they gave you the
12 A Yes. . 19 medicine, they gave you both the antibﬁ:tic and the pain
20 Q And at the same time they gave you the 20 medicine., Right?
21 antibiotics, the 500 milliFrams of Penicillin, they also 21 A es, sir.
22 gave you the pain medicine Dr. Smith had preséribed for |22 0 Two different kinds.
23 you, didn't they? 23 A Yes, sir.
24 A Yes, sir, 24 Q I'm going to ask you to look at these
25 Q Anid do you know how that that was 25 two logs and see if these aren't Yyour sighatures on these
Page 87 . Page 90
1 Tylenol No. 47 L where you got that medicine. Is that your name up there in
2 A Yes, sir, . i 2 the middie? Look right there in the middle. Is that your
3 And that Dr. Samuels had just given you 3 sipnature? Is that you?
4 %ylenol No. 37 4 A That's my signature,
5 A Yes, =ir. 5Q Look on the second page in the same
6 0 And do you know that Tylenol No. 4 is 6 place. Is that your siprature up there?
7 twice as strong as Tylenol No. 37 Do you know that? 7 A That's my signature,
8 A Yeah. i 8 MR. RADER: I'm going to make ir an exhibit.
3 Q And you were given that at ten o'clock, 9 [Two log sheets for medicine including

copies of receipts for two medieations
marked Exhibit 1.]

12 A . I don't remember that, 12 Q Now after you saw Dr. Smith on

13 Q Well, K?u admit getting it at ten, 13 September 25 at cight-ten in the morning, you never have
14 twelve, and six. Right. o 14 seen him again, have you, for a dentist?

15 A I remember getting medicine; but 1 15 A To look at me for a dental problem?

16 don't remember, you know, -- 16 Q Right,

17 Q Do you know that Ms. Arnold called the 17 A No, sir,

18 emergency room to ask them if it was okay to give you two|18 Q Sa do | understand then you've only

seen Dr. James Smith two times in your whole Life?

20 because you were complaining of pain? 20 A Mo, sir,
21 A 1 have no idea about that. . 21 Q When have you seen him other than that?
22 G And do you remember getting the two 22 A [ went to him to ask for my X-rays.
23 Tylenol No. 4 at six o'clock from Ms. Arnold? 23 Q I'm talking about for any treatment,
24 A I remember getting my medicine; but I 24 You've seen him two times in Yyour whole life for treatment.
25 don't remember.. she didn't give it to me. The best I can 25 A That's it.
Page 88
I remember, Gary Haile give it to me. e 1Q That's it. Right? Page 91 _
2q Right. That's right. Naw was 2 A Yes, sir.
3 Ms. Arnold always courteous and polite to you? 3IQ And that was on September 23 when he
4 A Yes, sir. 4 pulled these two teeth. Is that correct?
5Q And she was the one who sent you to the 5A Yes, sir,
6 emergency room b't)th times, wasn't she? 60 And on September 25 when he wrote you
7 Yes, sir. 7 these two prescriptions,
8 Q And you frel like she had your best B A Yes. sir.
9 interest at heart, don't you? 9Q And you haven't been back to him for
10 A She did, yeah, 10 any care or treatment. Right?
11 Q And Mr, Haile and the other medication il A No, sir.
12 officers gave you your midicine throughout the day just as 12 © So the last treatment that he afforded
13 prescribed by Dr. Smith, didn't they? Sir? ) 13 you were the examination that he did on Sepct.ember 25 and
ta A To the best of my knowledge. they did. 14 writing these two prescriptions, one for the 500 milligrams
15 3 Well, you were in the emergency room at 15 of Penicillin and onhe for the Tylenol No. 4
16 fourHforty and got out when they finished with you. Then 16 A Yes, sir. ’
17 you went ta Dr. Smith's office and took medicine at ten, 17 Q And he gave those to the sheriff's
}g :;'velve. and ¢iggtc:n. antibiotics an:‘l pain medication all i8 department; and they came back to the jail; and they gave
rec times, and then were returned o the emcrgenc raom 19 you the prescription i ' idn'
2t that evening at nine o'clnck. Now that's what hfppm{ed on 20 {hey? preseripfians that he had written for you. didn’t
21 the dﬁy of the twenty-fifth, isn't it? 21 A Yes, sir.
22 MS. HARRIS: Dan, I'm going to object to tha 22 0 And then when situati idn"
23 question being asked and answered, He has said that he 23 improve, Mx. Arnold sent yo{.?:;cknt':hr;:: :r::’e':'gtenc room at
24 remembers geting his medicine; he doesn't know what time: 24 eight, fifty-seven, or nine o'clock that nj ht Y
25 and for pood reason. he doesn't know what time. [ assume 25 A Yes, sir, gnt:
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o0 Q So what I'm telling you, the sheriff's
11 department did everything that Dr. Smith told them to do in
12 regard to your care and treatment, didn't they?

13 MS. HARRIS: I'm going to object to the form of the

14 question,

15 MR. RADER: Go ahead and answer it,

16 MS& HARRIS: You can answer it if you can_

17 MR. RADER:

18 Q The sheriff's department did everything

19 Dr. James Smith told them to do in regard to your care and

bl o=t b et o gt o i
D00 D ] G L b D D G0 ) W B R [ e

A Yes, sir,

Q . S0 you not only got what the hospital
prescribed but you pot more than what the hagpital
prescribed, didn't you?

A I didn't get nothing that the hospital
prescribed.
Q Yeah, You got double.

. They gave you
230 milligrams of Penicillin; you got 500, ’iEhcy Eave you
Tylenol No. 3; and you got Tylenal No. 4. So Yyou gota
double dose of what Dr, Samuels preseribed for You, didn't

20 treatment for your dental problem, didn't they? Yyou? lsn't that true?

21 A They did what they had 1o do once the 21 I got 4 shot of antibiotics in the ER

22 process starting happening. He wrote me prescriptions for 22 when 1 first got thery,

23 antibiotics and for pain stronger than what Dr. Samuels had 23 And you got pain medicine there, too
24 give me 1o cover his tracks. And be, Neil Blyihe, sitting 24 didn’t you? : T
25 there, never one time while I was on medical watch, 1o the 25 A Right. But the prescriptions that

Page 92 Page 95
1Q And when they got you back to the 1 best [ can remember, come 1o see about me.
2 emergency room, they admitted you. 20Q  That's not my question, Mr. Dedmon. My .
3A Yes, sir. 3 question is: The Putnam County Sheriff"s Department did
4Q And then you had surgery with 4 everything Dr. Smith prescribed for them o do for you in
5 Dr. Brooksbank. 5 regard to your care and treatment, didn't they?
6 A Yes, sir. 6 M5, HARRIS: .I'm going to ohject 1o the question,
7 0Q And then were discharged on 7 Dan. He doesn't know the answer.
& September 30 from the hospital and then transported io 8 ME. RADER: Well. he does know the answer because
9 Fentress County where you worked out your problems there. % he was there.
10 A Yes, sir. 10 M3. HARRIS: He doesn't know everything that
11 Q So the personnel at the sheriffs 11 Dr. Smith was old to do.
12 department did everything that Dr. Smith told them o dn. 12 MR. RADER: . Don't argue. .
13 didn't they? 13 Q Did you hear Dr. Smith tell them to do f
14 A No, sir. 14 anything for you that they didn't do? ‘
15 Q Now when you went back on September 23, 15 A [ didn't hear Dr. Smith teil them 1o do i
16 he didn't give you any prescriptions for any medication, 16 anything for me except fill them prescriptions. i
17 did he? 17 Q And they did that, didn't they? ‘
18 A I wasn't even put on & soft diet. 18 A Yes, sir. '
19 8o when the sheriff's department got 19 G He didn't give you a preseription for
20 hold of you. they didn’t have any medicine to give you 20 cither pain ar antibiotics the first time he pulled your
2] because none had been prescribed. s that right? On 21 teeth, on September 23, did he?
22 Septermnher 237 22 A Right.
23 A Yes, sir. 23 Didn't put any restrictions on your
24 Q And then when medicine was prescribed, 24 activities, did be?
25 they gave it to you, didn't they? 5 A Na. sir.
Page 93 Fage 96
P A Yes. sir. 1 Q S0 when you went back over to the jail,
2Q Now what do you say, after 2 the sheriff's department didn't have any instructions that
3 September 23, that Dr. Smith told the sheriff's department 3 you know of from Dr. Smith other than no resmrictions and
4 to do that the sheriff's department didn't do? 4 no medications. Right?
5 MS&. HARERIS: I'm sorry. Could you repeat thar? 5 A Right,
6 MR. RADER: 6 Q And that was what they did, wasn't it?
7TQ On September 23, after his tecth were 7 A Exacily.
8 filled and he wasn't given any prescription and not put on B Q And when they took you back over there
9 a soft diet, what do you say Dr. Smith told the sheriff's % and he gave you two prescriptions, they filled those and
10 department to do with you that they didn't do? 10 gave those to you just like he told them to, didn't they?
11 A On the twenty-third, onee he pulled my 11 A Yes, sir.
12 teeth, [ didn't get nothing for pain; I didn't et nothing 12 Now when you went to Dr. Samuels at the
13 for infection; I wasn't put on a soft diet. I went back to 13 hespital that morning on September 25 at four-forty, we've
14 the jail right before lunch. Now I had a ooth pulled on 14 already covered that he told the sheriff's department to
15 the right and a tooth pulled on the left. Went right back 15 follow up with a regular dentist, didn't he?
16 ino populavon. I can tell you exacily what was for lunch I6 A Exactly.
17 that day. He did not tell them 1o do anything for me. 17 And they had you there as soon as his
18 O All right. And they — 18 office opened at eight o'clock in the morning, ten minutes
19 A I wasn't given no kind of medical care 19 later, didn't they?
20 provided when [ left from Dr. Smith's office. 20 A Yes. sir. The best { can remember,
21 Q The jail didn't do anything he didn't 21 they did.
22 tell them not to do, did they? 20Q 5o they did what Dr. Sumuels told them
23 A Not until the iwenty-fifih day of 23 to do, didn't they?
24 September. 24 A Na, sir.
25 Q On the twenty-fifth day of Scptember, 25 Q What did they de differently than what
) . Page 94 Page 97
1 Dr. Smith told the deputy—was it Mr. Rowland that had you Dr. Samuels told them to do?
2 aver there that day? A They didn't fill the prescriptions.
3 A Yes, sir. Q Huh [questioning response]?
4Q Mr. Rowland. — to get these two A They didn't fill the prescriptions,
5 prescriptions for you and to give you these two Q No. But they filled the two other anes
6 prescriptions, Tylenol No. 4 and 500 milligrams of that Dr. Smith had given you, didn’t they?
7 Penicillin, for the rest of that day. And they did that, A Yes,
8 didn't they? Q And it was stronger medication than
4 A Yes, sir. even what Dr. Samuels had given you, wasn't it?
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Page 98
Dr. Samuels wrote me were never filled.

1
20 That's right. Because the
3} prescriptions that Dr. Smith wrote you were filled, weren't
4 thev?
5 A Exactly.
6 0Q And it was the same thing, only
7 stronger, wasn't it?
BA Right.
2Q And you got it imcly, didn’t you?
10 A Yes. sir. Best of my knowledge, T did.

Q MNow the croergency room record shows you
got Four kinds of medication. You got Nalfon, 600
milligrams; you got Bicillin [M. That's the shot you got.
And you jgot pain medication. Do you remember getting all

[
g

¥

—
[FF]

. . FPage 101

1 Q Did you drink anything for dinner?

2 A Maybe sorme mitk.

3 ge Did you drink any water during the day,

4 September 23, after you got back?

5 A No.

6 Q After dinner, do they serve you any

7 kind of a ynack before you po to bed?

8A I didn't get no snack from them, no,

9 sir.
0qQ Well, then do I understand your

11 testimony to be that from the time they brought you back
i2 from Dr, Smith's office, you didn't have nny%hing to eat
13 the whole rest of that day, the twenty-third; you might

14 have drank some Kool-Aid for lunch; and you might have

14
15 those at the hospital? 15 drank some milk at dinner time; but other than that, you
16 A [ remember getting medication, Tdon't le didn't inlﬁlﬁt any water, food, or other liquids during the
17 rernember all...what it was. 17 course of the whole rest of the day of September 23,
12 Q Other than not filling the preseription I8 A No, sir.
19 the hospital gave you and filling the one Dr. Smith gave 19 Q I mean, is what 1 said true?
20 you insicad, can You name me a single other thing that the 20 A Yes, sir.
21 sheriff"s department didn't foltow regarding any medical or 2t Q Now did you smoke any cigarettes?
22 dental advice you got between September 23 and nA Can't smoke in the Justice ter,
23 September 25, 19977 2 Q Did you chew any chewing gum?
24 A Bringing me back to the hospital if 24 A No ﬁum allowed in the Justice Canter,
25 pot any worse. 25 0Q Well, do penple smoke in the Justica
Page 99 P
1¢Q Well, they did take you back at nine 1 Center? age 102
2 a"clock that night, didn't they? 2A Some of them do,
3A I 1zid there all day. 19 Well, did you? Whether you're allo
40 . Did they take you back at nine o'clock 4 to or not, did you smgke any? you wed
g that night? Yes. si 5A gut c?ught ong time,
A es, sir. 6 Q o. I'm talking about on Sept
70 5o from Scptember 23 through September 7A No, sir. B ptember 23.
8 25, over a two-day period, two-day perind, you were at the 80Q Did you chew any gum?
9 dentist's office twice. 9 A No, sir,
16 A Yes, sir. 10 Q Put anything i t T
11 QO Amnd the emergency room twice, 11 A No, sir'?’t 8 In your mouth at all?
12 A Yes, sir, 12 Q Anybody beat yo hit
13 Q 7 Between Scptember 23 and September 25. 13 mistreat you ir;:r anyyway nﬁ éje; e::-ber ;""J o
14 A Yes, gir, 4 A No, sir.
15 Q And you were uitimately admitted to the 15 Q Any other inmates jum d
16 hospital. ) 16 anything? Y JUMP you or do
17 A Kesci Is;r. 17 A Na, sir.
18 Q nd by your own admission, you say from 18 Now in i
19 September 25 at midnight, you were placed at the booking 12 Beu by yourself? your cell there—did you have a
20 area where they could keep a close watch on you. 20 A No, sir.
g; 3 Xisd sl;. d ) o 21 Q IWhnr was in your cell?
. where you could communicate wit 2 A ina . ¢
23 the booking ;)I'Hur. 23 all was in thert?s ! can’t remember who
24 A t was midnight the twenty-fifth, yeah, 24 Q Well, in your little bunk...
25 Now the best I ¢can remember thig, I was placed on medieal 25 bunk was, how manJ_v; people had a bul‘:rl?fvrﬁeyrzu;ou were?
Page 100 3
1 waich till four-forty...four-thirty or four-forty. '1"hm‘sg 1A If I ain't mistaken, there's sixieen Page 103
g ggh" Now in your jail cell at the jail 2 bods in therg,
your jail cell at the jail, — 3 That's beca i i
39 e J 3 Eec urity? hat's use you were in minimum
5Q ” — you were in the minimum security 5A Yes, sir.
6 area? . 6 Q And how did you spend the day, i '
7A Yes, sir. . 7 bed or just millin aroun};i? pe ¥> th your
g (bl . 3ndsl mhtalkm about after {,2“ ot 8 A In the Eed ‘
ack from Dr. Smith's office on September 23, 9 S0 it
o A Yoo, sic. P o fgood. Right? You put yourself on bed rest and no
: :1- Q Eid you eat lunch that day? 11 A Yes, sir. After lunch they had
A 0, sir. 12 visitation, My mother come to se I ldn'
13 Q So it doesn't matter what they had for h ot ope- 2 Couldn't even
12 lunch. YouNdidq't eat it. Right? 7 :2 mﬂ‘{g l;ﬁ‘:idlu\gear:tt?; tbé'.)d?mt' and she stayed about five
15 A o, sir, 15 ’ ) ‘
16 Q . Didn't matter whether you were on a 15 &ird? Your mother saw you on the twenty-
17 soft diet or no diet or whatever it was, you didn't eat, 17 A Yes, sir,
18 Yoq’put yourself on no eating at that point in time, didn't [18 @ Is she ailowed to give you an
9 you' _ 19 medicine? v
20 A Righr. . 20 A No, sir
21 g ﬁgwsif:_'d you eat dinner? gé Ql I Doces she have to see you through a
33 5 Fvlfr"kyfr"“ drinking liquids? 22 }g\ass wall; {éli a-:Sasn she make physical contact with you?
24 A think they served Kool-Aid for lunch, 24 \ ;
25_the best I can remember. 1 had some Kool-Aid. 25 iQs there an il:tgt%l:);c‘;“ there where your bunk is,
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Page 104 ] Page 107
A No cell. 1A I conzldn't do nothing with my mouth.
2Q Well, whatever arca you're in, is there 2Q You didn't put anything in your mouth
3 an intercom where you can eall (o the -- 3 at all. )
4 A At the front of the door, there is, 4 A No, sir.
5 where you come in and out of the cell btock. 5Q Did you drink any water?
6 Q So if you need to call for anything, 6 A No, sir. .
7 you ¢an buzz the intercom and call for it? 7Q 50 Jerry Hunt came; and what dme did
8 A Yes, sir. 8 he come? .
9 Q During the twenty-third, after you got 9 A It was...he come right before
10 back from Dr. Smith's office, did you ever get on the 10 breakfast; because some of the guys in there got medicine
11 intercom or call for any help? 11 before breakfast, .
12 A Yes, sir. 12 g Did he give you any medicine?
13 Q And who did you call to? 13 A No, sir. .
14 A Tedd Logan was in the control room, | 14 Q Did you ask him for any medicine?
15 asked him for some aspirin. He told me to go lay down. 15 A Yes, sir.
16 Q Anything else? 16 Q What did you ask him for?
17 A I as‘{ced again a couple of hours later; 17 A For some aspirin,
18 didn't get nothing; 30 I went and laid back down, 18 Q And he didn't give you anything?
19 Q And did you have any aspirin stashed 19 4 No, sir,
2 there? 20 Q What did he say?
2l A No, 1 didn't have nonc stashed. 21 A Told me he'd be back later.
2 Q Did any of the other inmates have any 29 And that was...what time of the day
23 aspirin stashed? 23 would you say that was?
24 A Nobody give me none. 24 A . It was right before breakfast. It was
25 Q Did you ask them for any? 25_either right before breakfast or right after breakfast;
Page 105 Page 108
1 A Well, no, 1 because there was certain people that was in the cell block
2 1 thought later on that day you said 2 that got prescribed medication.
3 Ru:y did give you some aspirin. 3 And they gave it to them.
4 A That night when the shift changed. 4 A Right,
5 So, ultimately, you pot some aspirin on 50 Now were you having any kind of a feud
6 the twenty-third. 6 with Jerry Hunt at this time?
7 M&, HAKRIS: On the twenty-third? . 7 A Na, sir.
g8 ME. RADER: I'm talking about the twenty-third now. | 8 Q Were you having any kind of a feud with
2 0Q Did you get some aspirin on the twénty- 9 Neil Blythe at this time?
10 third? . 10 A No, sir,
1A Best I can remember, I didn't get no 11Q Were you having any kind of a feud with
12 medicine...it was either until that night.. 1F T ain't 12 any jail personnel at this time?
13 mistaken, Bill Waller's shift worked that night. And 1 13 A 0, sir.
14 ¢an't remember who the medical officer was exacily. I 14 Q Was anybody harboring any grudges or
15 think I got it that night. Tt was either that night or it 15 wanting fo get even with you for any reason at this time,
16 was the twenty-fourth when Roberta's shift was on. 1think |16 any jail personnel?
17 it was the twenty-third, though. . 17 A Best of my knowledge, no.
18 Q S0 you went to bed on the night of the 18 Q So you were getting along with
19 twenty-third. . 19 gverybody at the jail; and you were a model prisoner during
20 A Yes, sir. 20 this interval.
21Q And what time did you wake up on the A Exactly.
22 twenty-fourth? 2Q So there would be no reason why they
23 A I didn't go to sleep. 23 would intentionally withhold medicine on you to get even
24 Q Well, what time did you get out of bed? 24 with you or be mean spirited or say, "We're going to show
25 A 1 was up and down all night. 1 was up 25 that Dedmon; we're not going to give him any aspirin."
. Page 106 Page 109
1 probably...when they come in to make the rounds to do bead | 1 Right? Nobody was out to get you.
2 count, it's five-thirty, T think. I was already :-;wt:llin%1 A [ don't know that.
3 then; and I showed the guy that come in 10 make the head 1Q Well, you didn't have that feeling, did
4 count. Ican't remember who it was exactly. And he 1old 4 you?
5 me whenever the medical officer come around, which I think | 5 A I didn't know that.
6 was Jerry Hunt, that he would tell him. Well, Jerry looked | 6 Q Certainly Jerry Hunt never gave you any
7 at me and told me he'd check back on me. And Art Rowland | 7 indication he would have withheld medicine from ¥ou on
8 come up there in the evening before he -- & purpose, did he?
9 Q Let's just stick with the morning. So oA Like [ said, I can't teil if he would
10 at ﬁve—thirti{_m the morning, they come and make rounds. (10 or if he wouldn't. [ bave no idea.
11 A ight. . 11 Q Bur you didn't have any indication that
120 And you tell this man who you don't 12 anybody was out to get you, did you?
I3 remember who it was that you're swelling up some, 13 A No. sir.
14 A Exactly. Well, he seen it. 14 Q 5o when did you next see some jail
15 Q He said he'd have Jerry Hunt check on 13 personnel during the twenty-fourth? We're after breakfast
16 it. 16 now. Didna't eat anything for breakfast. Right?
17 A Yeah. 3 I7TA No, sir.
18 Ci‘ ., And did you eat anything for breakfast 18 Q Did another inmate eat your breakfast?
}Jg that day”? No. si 19 A Y¢s, sir.
20 A o, 8ir. . 20 Who did you giv ?
21 Q IPI“’ you drink any liquids? 21 E I don't renymmgler:: your breakfast to”
2 A o, sir. 22 You didn't bargain th r
gﬁ Q I'I:T'Ut anything in your mouth at all? 23 E You can bargamg?:rl;m it away
A 0, sir. 24 Well, di in it? That'
5 O Brush vour teeth? A unesﬁnn, did you bargain it? That's my
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21
22

20 Q

., . Two times. And did anybody ever come
around with any aspirin?
A No, sir.

20
21

i

230 Did they ever come around and give 23 when Roberta catne up the first time as i

- = . She ask :
24 anybody else any aspirin? 24 wanted to go down to [:l-u: holding — ed you if you
25 A Best I can remember, nobody else pot 25 A he asked me if | wanted --

TJQ

Page 110 ) Page 11:
i A No. 1 anything, .
20 You just gave it. 2 S0 who was the next person you came in
3A Yes, sir. 3 contact with then? )
40 What do you get normally when you 4A Roberta Arnold's shift. ..
5 bargain your breakfast” . 50Q And that was ahout five-thirty in the
& A You can trade for just about anything. 6 afternoon on the twenty-fourth?
70 Well, did you try to trade for any 7TA Yes, sir.
8 aspirin? 8Q And who did you see then?
2 A No, sir. 9 A 1 believe Greg Haile, .
16 Q Now it's a fact that prisoners up there 10 Q And where did you see Greg Haile?
11 hoard aspirin and Tylenol; and from time to tme, they'll |11 A He come in 1o do a head count and to
12 have to have a sweep; and they'll fine hoards of aspirin 12 pass out medicine. ]
13 and Tylenol among the prisoners in the jail. Isn't that 13Q And tell me what happened with Greg
14 true? "That happens, doesn't it? 14 Haile? )
15 A They never 100k none from me. 15 A He said he'd get hold of Roberta and
16 Q Well, have you scen them take them from 16 have her come look at me.,
17 other people? 17 Q And did Roberta come and look at you?
18 A I can't el you that, no, sir, 19 A She come and looked at me, asked me
19 Q Well, did you ever try to trade for 19 what I wanied to do. She said, “You want me to take you
20 any, that breakfast for any aspirin? 20 downstairs?" It was later, after five-thirty, before she
21 A ' No, sir. 21 come up to see me,
22 0 50 when is the next time after 22 Q Around six o'clack, wasn't it?
23 breakfast that you saw any jail personnel” 23 A I can't remember exactly what time it
24 A When Art Rowfand come to see about me. 24 was. All I know, it was after | had talked io Greg.
5 Q When was that? 25 Did you ask Greg for any aspirin?
Page 111 Page 114
1 A Almost his time to go home, 1 a Yeah, Greg gotme some,
20 Well, what time — 20 Greg gave you some aspirin,
3 A It was in the evening. 3a Yes. sir.
4 Q After lunch? 4Q Was that the first aspirin you had been
5 A Yes, sir. 5 given since the night of the twenty-third?
6 Q Had they already served lunch? 6 A Yes, sir.
7 A €5, sir. 70 How many did Greg give you?
8 Q Now did you eat any lunch? 8 A He give me two.
9 A No, sir. 2Q Did you take them?
100 What happened with your lunch tray? 10 A Yes, sir,
11 A I give i! away. 11 Q What did you wash them down with?
12 Q o did you &ve it to? 12 A I think a Pepsi.
13 A I don't remember. 13 Q Was that the first thing you'd had to
14 Q Did you bargain for it? 14 drink since you left Dr, Smith's office except for the
15 A No, sir. 15 Kool-Aid and the mik?
16 Q Did you try to get any aspirin for it? 16 A Yes, sir. ,
17 A No, sir. . ' 17 @ So sitice you left Dr. Smith's office
13 Q Did you get on the intercom between 1§ about six o'cloeck the following day, on the twenty-fourth,
19 breakfast and lunch and try to get any aspirin or Tylenol |19 the only thing you had put in your body was some Kool-Aid,
20 or anythin%-lilm that? 20 some milk, and now some Pepsi.
21 A ike I said, I don't recall getting 21 A Right.
22 anything from Jerry I-!urn_lh.'uttB whole ei‘y. Kt q 20 " And some aspitin on the twenty-third
23 Q uestion 15: Between breakfast an 23 and then some aspirin by Greg Haile on the
24 lunch, until whgn this gentleman went aff his shift in the |2 twenty-fourth, P e ¢ 2Perncon of the
25 evening, you said, did you get on the intercotn and try to (35 A Right,
X . Page 112 Page 115
1 get any aspirin or Tylenol or anything? 1 § And some Pepsi at the same dme. So
2 A Yes, sir. ” i 2 then Roberta came up and saw you right after,,.was that
3IqQ You didn't say that a minute ago. 3 right before dinner or right after dinner on the twenty-
4 A Yes, sir. 4 fourth?
5Q Who did you call? . 5A Dinner is served before second shift
6 A , I pushed the button that gocs in the 6 Comes of1.
7 control room. . 7Q Well, what time is this? Did she come
80 What did you ask for? 8 to see you right before dinner or tight after dinner?”
9 A Some aspirin. 9 A It was midnight that night.
10 Q And what did they tell you? 10 % She didn't come il midnight? 1
11 A They said that they'd send somebady. 11 thought you said Greg Haile was there at five-thirty and
129 Do you know who you were talking to? 12 she came up right after that.
13 A I don't know who I was 1alking to, 13 A QVhat she done 15 she come up there to
4 Q How many times did you do that? 14 see me; and something was going en in some other part of
15 A I done it a'couple of times, and Shaun 15 the jail. She was at the door; and she seen me: but she
16 Lafever dcme' it one time, 16 didn't take me downstairs right then, She told me she'd be
17 . I'm talking about between breakfast and 17 back. Well, it was eleven-thirty, T guess. Shaun Lafever
18 when this fellow went off his shift now after lunch. 18 got on the speaker and told them that T needed to be seen-
19 A Two times. 19 that I needed to see a doctor. And Gre came back in

there.  And then Roberta came back. And they put me on
medical walch.
But before that, you were telling me
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Page 116 ) Page 119
10 Is that when you told her no? 1 said. "Well, you'd berter take him right now,"
2 A . What [ 'told her was...is...she was on 20 5o he was on your side, He took up for
3 ge other side ‘9f tlt‘le door. i you gi‘:tll“ﬂz I:Md"ta'fake him 1o the"—agreed with her, take
czh. you ¢ hospital.
5 A We was standing up at the door. There 5 A Ygah_
6 was three of four of us. And she told me to po lay down 60 What about Greg Haile? Was he ugly to
7 for a linle while, You know, she said, "If you don't get 7 you ar out of the way to you in any way?
8 to feeling better," she said, "['ll take you back : g8 A No, sir.
9 downstairs,” the best { can recall, Bur it was midnight 9 Q And who else did you say was down
10 before T pot put on medical watch. 10 there?
1 qQ Well, when she said, "'l take you 11 A Tony Whiteaker.
12 back downstairs,” when had you been downstairs before? 12 Was Tony Whiteaker ugly or out of the
13 A She said she'd ke me downstairs, not 13 way to you in any way?
14 back downstairs—she'd 1ake me downstairs. 14 A Mo, sir.
15 O Yeah. But vou zaid, "back downstairg " 15 Q Who else was down there?
16 Is that what she =aid? l6 A Tony Key. [ believe.
17 A She wld me she'd take me downstairs. 17 Q Was Tony Key ugly or out of the way to
18 Q And when she came up there to the door 18 you in any way?
19 and saw you the first time after you'd seen Greg Haile, vou 19 A Mo, sir.
20 saidqshe asked you, "What do vou want to do?" Remember 20 Q Now who at the jail do you say, between
21 that? 21 September 23 and when you got admitted to the hospital on
52 A Ke:lh. N " - 22 the evening of Scptember 25, who at the jail do you say was
53 (?D ~ what diJ ;uuwte‘l:l“hi r?’ suld, "What do you want o gz :gly or out “{'3': way l\t: yg: in any way?
. ? ighinin, a .
25 A She said, "Do you want 1o go 5 25 Q Anybndg else}:.’ n'y
age 117
1 downstairs,” she said, "and be placed on medical watch,” LA Hoover. Page 120
2 she said, "or do you want to go back in there and lay 20 I'm sorry.
3 down," cause, see, I figured downstairs, you know, if I got A Hoover.
4 any worser, I'd be right there. S0 what I done was [ went 4 Q Mike Hoover. Anybody else?
5 back into minimum there and stayed. And when it got to 5A Art Rowland.
& where I couldn't stand it no longer, - 6 Q I'm sorry?
7Q That's when Shaun Lafever called — 7A Art Rowland.
& A Right. 8 Q Art Rowland. Anybody else?
13 E E;;n;g;he took you down. lg Q e I never seen Neil, tﬁe best of my
. nowledge,
11 Q But she had offered to take you down 11 Q Have we covered everybody who i
g Refore or gul{?ghttinwn. She zaid, "What do you want to do?" :i :,ns ugly or quttl of the way to yoll}: thn};ﬂ thr&{o;egl]:llé'?
. 12nt.
}; ginimum And you went back and laid down in ig 3[ Rowl L:l:%;'s St?l:t with Aﬂﬂ Rowland,
. r. Rowland was the on ith’
i 6 A N I went back and laid down in minimym, 16 office, wasr:}t he? @ wha took you to Dr. Smith’s
7 yesh, I7 A es, sir,
18 Q And then when it got to where you 18 And filled th ipti
19 thought the pain was worse, you had Shaun Lafever call her; 19 (A2 Yes, sir. © prescriptions.
g(l) ::g ktil:;“o?l:iz :.araggmg got you; and she took you down by the 3? IAQ Il_-llow was he ugly to you?
22 A Right 52 1o the doctor eﬁglﬁlagc!sg?:#;s; n:]n‘.:[t)’.-rlml;ll-lt’1 ha;leéoo‘lic &E desk
- - ) - v y ere behind the desk.
53 about four mt:g I:i‘l,:r;s};ou stayed down there, what, %i Sme &n was th;sfafte:}you d gone to th? L]
25 A Um-hum [affirmative response] 25 rBeney {’mm e rorty In the morning?
S ] A e, sir. His words was he was the
Page 118 P
; (Isos tal Then they.ttmk you aver {¢ the 1 trangporation offi'cer'; he ransported people 1o the doctor 2ge 121
ia prat I continued...as the day and night wem i (a": o back: mnlt)éddf:a;; :iul;:hoilslo mht:-f l:;-"ﬁgita].
4 on, I continued 1o get worse, is what it was. a it? g else” Urls that
5Q Now when she took you down to the 5 A k 't 1
6 booking that you say happened around midnight, did they | 6 and put me in s::glrclles?a?:gd i:ggl: ﬁgttge[;??lénn:i‘é:‘s office
g Ewe you ang} mo;*:: aspirin then? 7Q Did he do anything else? )
A in:.& ; T ek for any? g A at Other than calling Ms. Amold a few
H names, tat s 1t.
10 A I don't remembet. 10 Q Anythi i
r . . ) ything else? So the only thing he
i i 3‘ en? Were you drinking or eating anything IJI} did was fuss at Roberta Arnold for ha.lging yEu transported
SR o e S e ol s e ot
« SIT. 3 do that; and he sai ¢ statement he didn't think vo
14 @ Besides you and Roberta, was anybod r ini The
15 else down there at the bonkin&? Just the twg of y}éu'.' ig ﬂ:ﬁdtfummﬁ'n ﬁ?ret"thw::em%siﬂi:’umplammg that she had
16 A Greg Haile, Tony Whiteaker, Tony Key, 16 A Right - e
i7 and Officer Jimmy Eldridge. 17 Q Bugt after that, he took you to
ig 3()“ in any y:}l'!’, now was Jimmy Eldridge ugly to }g Dr. Smith's office himself.
! . A Exactly.
20 A Al about four-thirty...between four and 2 i i
21 four-thirty, he had arresied a g{n for something, Tdon't zcl) on" Now Mike Hoover. What did Mike Hoover
22 know what. But he was down there in booking. And she 2 A i i .
23 asked him if it warranted me going to the hosp%tal: and he 23 ;:)thc hos nf‘éﬁrﬁntf"ﬁfaf ESkEdﬂhm}'t oo e Dack
24 looked at her; and he looked at me; and he said, "I believe 24 the dcmmp they Wmﬁdn't 131}; :n: %agkmme back from
25 it does.” And she said, "Well, I'm going to rake him." He |25 Q This is during ﬂ'le‘tWenty:ﬁﬂh.
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Page 122 Page 12!
1A Yes. 1A Yes, sir.
2Q Now what job docs Mike Hoover have? 2Q How long did that take?
ia He's a guard at the jail. ia Not even a minute.
40 During that day, you're still in the 49 Less than a minute.
5 booking area. 5 A [ couldn't pinpoint it exacily for you,
6 A Yes, sir, 6 but.. . :
7 Q And is Mike Hoover the booking officer? 70Q And what were you doing during that
g8 A I have no idea. AllT know is he's a 8 interval? ]
9 correction officer. 9 A Laying there,
10 Q And you say you asked him to take you 1 Q Laying on the cot?
1l back to the hnsE:tal during that day? 1A Yes, sir. .
12 A Um-hym [affirmative responsel. 12 Q Did you say anything to him?
13 Q You need to say yes or no. 13 A Yes, sir,
14 A Yes, sir. . 14 Q What did you say te him?
15 Q And how many times did you ask him? 15 A You don't want 10 know that, sir.
16 A I can't remember. 15 Q No, sir. That's why I'm here today. I
17 Q Well, just give me your best estimate, 17 do want to know. What did you say to him?
18 A Seven or eight times. 15 A When he luughed at me, [ called i a
19 Q And what did he say? 19 bastard.
0 A Have 1o check with Neil, 20 Q Anything else?
21Q Have to check with Neil. 21 A That's it.
22 A Yes, sir. 20 And did he say anything back to you?
23 Q Did he say anything clse? . 23 A He walked off.
24 A He said he would talk to Lightning. 24 l?i 5o he didn’t say any ugly thing to you.
% Q Anything else? 25 He just laughed and walked nl‘%.
_ . Page 123 Page 126
1A [ﬁiﬁhmm& looked at me one time. 1 A Exactly. ,
2Q ell, we'll get to Lightning in a 2q And you called him a bastard.
3 minute. Let's finish with Mike Hoover first. Did Mike IA es, sir.
4 Hoover do anything else? 4Q And that was it.
5 A That's ir. 5 A That's it.
6 0Q S0 what you say Mike Hogver did was 6 0Q It took probably less than thirty
7 that you asked him, after you got back from Dr. Smith's | 7 seconds instead of less than a minute, didn't it?
g office — 8 A Somewhere around there, I guess, you
9 A Yes, sir. . 9 know.
0 Q — and started taking your pain . 10 Q And I apologize for asking you this
11 medicine and your antibiotics, that you were asking 11 again; but do you rua.lP whether that was before or after
12 Mr. Hoover to take you back over to the hospital; and he |12 Junch®
13 said, "I'll have to check with Neil." 13 A I can't remember.
14 A Yes, sir. 14 0 . Now before Ms. Amold came on there in
15 Q . And you say that happened seven or 15 the evening of the twenty-fifth, who was the booking
16 eight times — 16 offleer?
17 A Yes, sir. 17 A I can't remember everybody that was in
18 Q — during the course of that day before 18 booking that day. I believe that...I can't remember the
19 you were later on taken at nine o'clock that night, 19 rest of them.
20 A Yes, sir. . i 20 After you got back from Dr, Smith's
21 Q Is that everything Mike Hoover did? 21 office, when Mr. Rowland brought you back, you went
2 A Yes, sir. 22 straight back into the booking area.” You didn't go back
2190 Now Lightning Mayberry is Steve 23 into the gencral population, nﬁd you?
24 Mayberry. So what do you say Steve Mayberry did? 24 A No, sir.
25 A He come to the window. 25 Q And when you were in there, did the
o Lo Page 124 Page 127
it Q When is this? Let's see when is this? 1 Tylenol No. 4 help you out any at all?
2 A Dwuring the day of the wwenty-fifth. 2 A No, sir.
iqQ After you'd come back from Dr, Smith's 1iqQ Did the shot they gave you at the
4 office. 4 emergency room help you out any at all?
5 A Yes, sir. 5 A No, sir,
G Q And after you'd been given the shots 6 Q 5o whatever they gave you at the
7 and the medicine at the emergency room and been started on 7 hospital and the Tylenol No, 4, neither one of them Seemed
8 your medicine at the hospital. 8 to make a big difference in your discomfort level,
9 A Yes, sir. g A No, sir.
10 0Q What did Mr. Mayberry do? 10 Q Were you having any troubl id
i1 A He stood there at the window and 11 just the pain and djiyscomfortg v ¢ besides
12 laughed at me, . 12 A Couldn't see hardly. My eyes were
13 Q Anything else? 13 almost swelled together.,
14 A And walked off, 14 Q Anything else?
15 Q Anything clse? I5 A [ could only open my mouth so far,
16 A Ng. sir, . . 16 Q Anything else?
17 D¥id that happen in the morning, at 17 A My neck was swelling up. Other than
18 noon, or at night? ) 18 being in terrible pain, thar's jt.
19 A It was during the day. 9 Q Were you talking?
20 Q Well, before or after lunch? 20 A Yeah, I could talk, you know.
21 A Ican't tell you. It was during the 21 Q Did you cuss anybody besides Steve
22 day. Idon't know exactly what time it was, 22 Mayberry?
23 0 . o he came to your ccll there at the 23 A Mo, sir.
24 buooking area, looked in on you, laughed, and then walked 24 0Q Were you drinking anything?
25 off. 25 A I think I might have been given some [
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1 surrendered yourself to the autherities in Putnam County in 1Q What, if nnythmghdld Mr. Chaffin do?
2 April. During that time from January to April, did you go 2 A He looked at me, He seen me, .
3 back to doing drugs? 3iQ When you see Mr. Chaffin, is it behind
4 A No, sir. 4 the glass or do you get to sec —
50Q Did you do any drugs at all? 5 A He come to my cell.
6 A Na, sir. 60Q There behind booking?
7 0Q You just went cold turkey. 7A Yes, sir.
a8 A Exactly. 2 Q So Kou_ actually have a face-to-face
9 Q Did your mother visit you in the jail 9 conference wit I'glm.
10 ather than that one time that you've told us about? 10 A Yes, sir.
1L A All the time. 11 Q In person.
12 Q I'm talking about between Scptember 23 12 A Yes, sir. .
13 and when thev took you over to the hospital. 13 Q And what, if anything. was said then?
4 A " Yes, §ir. 14 A He azked me who I'd in a fight
15 Q Did she see you on the twenty-fourth? 15 with.
16 A She seen me the day the tooth was 16 Q What did you tell him?
17 pulled. 17 A I told him that I'd had & tooth pulled.
I8 Q That's the twenty-third. You tnld us 18 Q And what did he say then?
19 that. You said she stayed five minutes and yvou went hack 19 A He asked me who pulled it and how long
20 1o bed. Now did she sce you the next day? 20 I'd been like that; and that was basically it.
21 A - No, sir. 21Q Did he say anything else?
22 Q Did she see you the twenty-fifth before 2 A Said he couldn't do nothing because of
23 they took you to the hospital? 231 who had pulled the tooth.
24 A My niece zeen me the twenty-fifth, 24 Q What did that mean?
25 which was visiting day if I ain't mistaken, too. 25 A That he couldn't represent me. He had
] ] ) Page 135 o ] Page 138
19 There in the booking area”? She came 1 been my criminal attorney at times.
2 into the — X 2Q  Was he your criminal attorney when you
3A Downstairs, 3 were in jail later?
40 — booking area and saw you? Sir? 4 A Na, sir,
5A Not in the booking area but in 5Q What did you ask him to do about having
6 visilation downstairs. 6 your tooth Pul]ed'.’
7 H What time of the day on the twenty- 7A didn't feef that I was being treated
g fifth was this? & right.
9 A I can't remember. 9Q By who?
10 Q Was it before or after lunch? 10 A 1 was left to lay there, you know.
11 A hunch I canI't ren'llsmber. I believe it was 11 Q By who?
12 after lunch, but T wouldn't swear to it. 12 A By the le that were in the jai
13 Q - Was it before or after Ms. Arnold came 13 that day. A.msir theyngt%d like it was rn:uhiilg.l 50 when my
14 back on? 14 niece came, [ talked to her for probably five minuytes, if
15 A Before. . 15 that fong. I couldn't even lnulclp my head up. I had to sit
lg 31 twenty fSﬂ:nf_t :‘hcn ou l?;f}l the btnotlc':ng'ar::a on 16 lee this, Iftdnd I w}alant back to my cell; and she went to the
1 e twenty-fifth and went down to the visitors' area. 17 hospital, mother called My, Chaffin:
18 A Which is just behind booking. 18 come 16 the it r. Chaffin; and Mr. Chaffin
1% O And did you walk around there to do 12 Q id your mother come and see you?
20 that?  walked 1o 1h 20 A No, sir. i
2L A walked up there, yes, sir. 21 So when Randy came up there, Rand
20 And what did you have, erange coveralls a2 %hafﬁn, he came b i i y
23 on? Is thatcrmw you were dressed? € 23 A Yes, sir.Mk tn your cell and talked to you.
24 A range pants -- 24 0 And did you tell him a
25 Q Jump suit? 25 wanted to sue JnmmySn-xith? t thi-“ time you
Page 136
1A - and shirt. o 1A I didn't tell him I wanted to sue Pege 139
% (Ag Xﬁlgg was her name? § myl}odegé. I tﬂ;:l hir}::j what had happened and who was
. involved; and he told me he couldn’ i
; E gn el?m 4 because of who it was. uidn’t do nothing 1o help me
uchanan, 5 i -:
6 Q %{ow old is she? 6 2 #2;3 g,h:“ did he leave?
7 A wenty-one. 7 idn't &
2 A e works at Peeble's. i 9 Q He didn't even pet th i
10 Q ” What, if anything, was said between Yyou 10 and say, "Look, take him Eacl: :v::?xl &%%ﬁﬁ:ﬂ " He
:é ind her? I told her to go see m ther at th 1 Qidn't evenB%: that much, did he? -
) y mother at the 12 A t of ey
I3 hospital and have my mama call my attorney and have my 13 He could have, 1 dg:zxtkl?::fdge' he didn't, no.
14 artorney come down there. 14 Q Were you friends with Randy?
15 Q Who was your attorney? 15 A Yes, T'm still friengs with by
16 A Randy Chaffin, 16 Q And he was actually your lawyer in some
17 Q Did Randy come and see you? 17 things, wasn't he?
lg g '{fvesh s";l"d h d , 138 A Right.
1 en did he ¢come and sce you'?! 19 Q S0 he didn't do anvthi
20 A Abou*: an hour later.q 0 A He didn't do anythi%;hggaﬁ;g 311"}3: -
;_é E 9;"3 ts?r‘“’“"ty-ﬁﬁh- ;221 ties belweenBBilthameron‘s office and who Dr, Smith was
.3‘_: ga e.on du?’gs that before or after Ms. Arnold 23 _:%il persnnncr.tdjg tl?g.na; gfrmﬁﬂi." :::,‘33 with the
2@ o Bjél;ore. g; gm ole. Because he has to work through them
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Page 140 Page 143
1Q As far as you know, he didn't do 1Q - 1997, have you been seen by any
2 anything with them, does he? 2 psychologist?
3 A As far as [ know, no, he didn't. 1A No, sir.
4 Q Well. now the fact of the matter is 4 0Q Or any psychiatrist?
5 Randy Chaffin defends a lot of criminal cases where the A No, sir.
6 deputy she'riffs are the prosecuting officers duy in and day 6 Q . Have you ever been back over to Plateay
g ?\ut. doesn tgg? X ; gor anythmﬁ? .
. yeah. 0, sir.
13 Q . havm);(;:;::ﬁ seen him eross examine them in 13 f% cility? Or to any psychological or psychiatric
court, d : ?
11 A Yes, sir. I A No, sir.
1§ Q %nd fuss at them, haven't you? ﬁ Q ﬁr for any kind of counseling at all?
13 A €5, §ir, A 0, Sir. .
14 [Break.] . 14 Q Have you been prescribed any medication
15Q Mr. Dedmon, I just have a fow more 15 since you got out of jail on September 30, 1997, for any
16 questions, I think; and I don't know whether 16 reason?’
17 Mr. Townsend...how many he's going to have: but we're going |17 A Just for my_..Dr, Brooksbank,
18 to try to get done, if we can, before lunch. How long were t8 Dr. Miller, 1 belicve that's it.
19 you with Mr. Chaffin there at the jail? 19 Q What did Dr, Miller give you?
20 A A few minutes, He stood there at the 20 A I can't remermber,
21 cell door where [ was at. 20Q Was it pain medicine or something else?
22 Q And about what time of the day was 22 A No. It's for stomach cramps, is what
gi ﬂ'li“? [ ldnt tell -%‘31 l}'s gk Tlll‘l:‘gn.t r%l’l“eglw i€ D{'j l\ﬁil!er Eve it to mo or
cou el you. if it was u e doctor in Nashville that cribed
25 Q And he told you...he asked you who 25 it. It's on lhe%}t‘mle at home, Idon't rememggs
- Page 141
‘1’ !:ulled 51)“2 tm;}t'l; and said he couldn't get involved because i Q I"D\ID you drive a vehicle? Page 144
2 it was Dr. Smith? 2 A o0, sir.
3A Yes, sir. i1Q Do you own a car?
4Q Did you ask him at that time to go call 4 A No, sir, -
5 a doctor for you? 5Q Motorcycle?
6 A I can't remember what I asked him, 6 A Q, sir.
; :% - you? Did you ask him to go call an ambulance ; ﬁ " What means of transportation do you
. Ave.
9 A ] ¢an't remember. He said that he 9 A My feet. ‘
10 remembered that my mother had ealled hirn and that [ wanted 10 Q So if we see you, you've walked
11 him to come and see me down at the jail. 11 wherever you happen to be.
12 Q But you can't testify under oath here 12 A Or ride in a cab,
13 today that you asked him, Mr. Chaffin, to et you any kind 13 Q Do you claim that you've in any way
14 of n;cdlcal or dental help at all there when he saw you, did 14 limited your activities as a result of this tooth problem
ig {ou. No. sir 15 %nce You were released from the custody of the Putham
i7 Q No;v il'l- regard to Roberta Arnold, do you ig A ounty Sh%réii?t[:\?ﬁﬂﬁ ﬁllgi?e‘;tsfﬁ)ﬁtfgsm 30, 19972
18 have any eriticisn of her at all? 18 periods of time. 5
19 A No, sir. 19 Anythin ¥4
20 Q In fact, she's the one that really 20 E Thgt"s abgo:{siet‘
2:1! Relped yon n#; ;n:itl:c than anybady clse, isn't she? gé Q. for] Wherrie I;;vef}é?u I‘:’een required to work in
» SiF. on 2
23Q And she tried to go above and beyond 23 A \%ﬁ:n f'wag wit?)“tehe show in Florid
24 the call of duty to get you attention and medical help, 24 Q Anything else? a.
25 didn't she? sie
! 25 A That's it,
Page 142
1 MS. HARRIS: Object to the form. 10 Has any medi . Page 145
: . y medical doctor or dentist
? ‘er. }U'LDl.-:R[.Elm't k:%)wat\f;; ;gﬂ ::::;vner it if you can. :z; Rlamd Yyou o;:: any kind of physical restrictions —
4 MR_RADER: ' A o
5 t}? q , Well, you said ¢arlier that Mr. Hoover 5 S N:s 5?}"25““ of this tooth problem?
6 had complained to her because she had you taken over to the 6 w ha
7 juil [sicl.and that wasn't her place to dnythat. 5o she 7 gcntal facilit??:v have the people at the Castle
g really kind of \;ent m:it of her way to do that for you based 8 A Yes, sir.
[ o your own ahserval lg'_‘_“‘e"e- didn’t she? 9Q — expressed 0 you any critical
19 Arnotd i? cro]pm‘lson' tnl:’qeither the Putnam County Sheriff's Departrnent or
- r. Smith?
12 A I mean, Rowland — 12 A All T was told w
. ! § as that they couldnt
: g E Ez‘gﬁ;lgineodk:e%ause he ii g{:v; ;ge a medical opinion because they didn’t have my
15 Q Yeah, 15 Q ) The an i
16 A _ . .. . swer ig, no, they haven't been
e S;c;?l];t?;e “t'c':: ft"i 'I::?ir:;?ikg. She had ll;s ::\rmcnl of entlhg:n ]‘::rs. Sn;;:ﬂtl lgr tl;lc sherii‘s:i department?
. " y ay 1hat they have: and I can't
ig Eg:fdosﬁgf her way to help you, hadn't she, as far as you ig say Tal_theylrhhac'I]n 1. Al]dl know is I've got a letter from
an A Sh f . . N -— aying tiat ? can't determine what happened 10 me
21 and suffer, no, :i:’ a?? ﬂt,:;si:to;n x%ﬁgrl;wfesgsﬁﬁnme n 30 because he doesn't have my X-rays.
22 sir. & me. no, ;Ll’ I?'-l rtA?d did you see kim there for the
. .. 2 rpose of Irying to pet evidence against cither th
i.‘: & — 3131'03 sinee you got out of jail on E: ihﬂrlﬁ's d0p‘a,rtme_n tor D Smith?g cr the
25 A Yes, sir. 2 ve
us, S5 25 Q And did vour lawyer send you over
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Page 149

Page 146 i

1 there? 1 Q When did you work for Mr. Williams?
2 A No, sir. 2 A It was in the swmmer of '98.

1qQ Who sent you over there? I Q Where?

4 A I went myself. . 4 A Overton County. .

50 When you were at the jail on the 5Q In what capacity? What did you da?

6 twenty-third or twenty-fourth or twenty-fifth, did you ever] 6 A [ can't divulge that.

7 call Jerry Burgess and seek any assistance from him in 7Q Why not? o

8 petting medical attention or dental attention? g A  Bestof my knowledge. it's still an

9 A No, sir. 9 ongoing investigation.
0 Q O Mr. megr? 10 Q Well, I don't want to know speciﬁcall_v
11 A No, sir. Il what you did like, you know,. but was it like making buys?
12 Q Did you know these gentlemen at that 12 A Yes, sir.
13 time? 11 ¢ Was it doing anything other than making
14 A I knowed of Jerry Burgess, yeah. 14 buys?

15 Q Did you know Mr. Looper at the — 15 A No, sir.
16 A No, sir. 16 Q Have you ever testified as a

17 Q — time you were in jail? Had 17 prosccotion witness on any eriminal matter in which you've
18 Mr. Burgess represented you in the past? 18 served as an informant?

19 A No, sir, 19 A Yes, sir.
20 Q Has he ever represented you in a 20 Q When was the last time you did that?
21 criminal matter? 2l A 1989 or '90, one or the other.
2 A No, sir. 20 And did that result in a conviction?
23 Q Or a civil matter? 23 A Yes, sir.
24 A No, sir. 24 Q What DA put you on the witness stand?
95 Q Aside from this lawsuit, have you ever 25 A Tormmy Thompson.

Page 147 Page 150

1 filed suit against anybody else? 1 Q What county was that?

2 A 0, sir. 2A Wilson County.

3Q Has anybody else ever sued you in civil 3Q Have you ever been used as a witness by
4 court? . 4 the attorney general’s office here in town?

5 A I've been sued by the City of . 5A No, sir.

6 Cookeville, Putnarn County Ambulance Service, places like | 6 Q Have you ever been used as a snitch or
7 that. 7 an informant by the Putmam County Sheriff's Department?
8 Q Why did the ambulance service sue you? B A Yes, sir.

9 A For a bill, 9 0Q And when was the last time you did

10 Q And why did the City of Cookeville sue 10 that?

11 you? 11 A '06.

12 A For a hill. 12 Q Did they pay you?

13 Q . Have you ever been sued for anything 13 A Yes.

I4 other than a hill? 4 Q Whe paid you?

i5 A No, sir. 15 A Dave Burgess.

18 @ Now in all the convictions that you've 16 Q What was the nature of your work in
17 had. do you know if any of them constitute felonies? 17 that regard?

18 A Some of them were felonjes. I was 18 A Drugs.

19 charged with five felonies, if I ain't rmistaken, when I was 9 Q Well, was it making a buy?
20 in jail then; but they were all reduced 1o misdemneanors. 20 A Yes, sir.
21 0Q Do you have a felony conviction on your 21 Q Did they videotape it?
22 record to your nowledpe? ' 2 A I don't remember if they videotaped ir.
23 A No, sir. To the best of my knowledge, 23 I'wasn't paid. I was not paid.
24 I don't. . 24 Q 1 thought you said Doug Burgess paid
5 Q Have you ever served any time in the 25 you.

i Page 148

1 Tenncssee State Penitentiary?

2 A No, sir,

3Q Or any state penitentiary system? .

4 A No, sir.

5 8 Since your release from the Putnam

6 County jail, have you worked as an informant?

7 A Yes, sir.

B0 And who have you worked for as an

¢ informant since September 30, 19977

10 a . Drug enforcement administration out of

11 Nashville, Tennesses.

12 9 And who have you worked for for them?
13 What's your contact?
14 A Rick Williams,

15 Q And what position does he have?
I6 A Drug Task Force.
17 Q Have you ever worked for the Drug Task

t8 Force in Putnam County?
1% A Yes, sir.
0 Q Since your release from jail?
21 A No, sir.
240 Have you ever worked with Sam Lec?
23 A No, sir.
24 Q Or Bob Terry?
a5 A No, sir.
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your maoiher, on the twenty-third, do you know of any of

22

but h ;oge 151 Q And did ask Mr. Greer or his g;h-lFllge 134
Well, he was su ed to pay te; but he 1 n you & A
; :ever paid me..EI PPos pay 2 friend to obtain any medical assistance for you?
i0Q How much was he supposed to pay you? IA I talkked to him for a ?nuple of .
4 A $100, 1 believe is what wt was. [ was ; }rjrgmules: and, to be honest, I can't remember what I zaid to
ver paid, though. m,
g ge P Welﬁh do you harbor any animasity 6 Q As far as you know, the answer is no?
7 because he didn’t pay you and Was s.uPp()sed to? 7 A Yos, sir. . >
8 A No, It ain't the first time it's ] Or his girl friend?
9 happened. e A Yes, sir.
100 Well, why do you think he didn’t pay 10 Q So you talked to Mr. Greer. And on
11 you? 11 Angela, you had her call your mother,
12 A I couldn't tell you why he dida't pay 12 A She went to my mother.
13 me. 13 Q Went to see your mother who sent the
14 Q Have you ever warn a wire for the ia lawyer up,
15 Putnam County Sheriff's Department?! 15 A Yes.
16 A Yes, sir, 16 Q Who does your mother go to as a
17 Q When did you last do that? 17 dentist? .
15 A I can't remember, I8 A 1 have no idea, ] .
19 Q Well, has it been sinee before this 19 Q . When vou're in your holding cell, is
20 incident, since September 30, 977 20 the window out where the person in the king area can
2 A Yesh. 21 look and see you at any time?
2 Q Before that? 22 A If I'm laying down, you can walk by and
23 A Yeah. 23 see me. Well, they sit up hcligh. I believe they can see
24 Q Have you done it since then? 24 you. Depends on which end that you're laying at.
25 A No, sir. 35 Q So it depends upon where they are, they
Page 152 Page 155
1Q In repard to your claims in this | can either visualize you sitting; or if they stand up, they
2 lawsuit or in the lawsuit against Dr. Smith, have you tape | 2 can look down and see you.
3 recorded any conversations? ja Yeah. If you're standing, they can see
4 A @, 5ir. 4 you; but if you're laymg down with your head down art this
5Q Have you tried to? 5 end, [ don't think they can see your head. I think they
6 A No, sir. 6 can see your feet, :
7 Q Have you videotaped anything? 7 During the twenty-fifth when they took
4 A No, sir. 8 you to the visiting area twice, did you need physical
¢ Q Have you tried to? 9 assistanee to get there?
10 A No, sir. 10 A I walked on my own.
11 qQ Have you had other people do that on 11 Q Are you shackled when they take you to
12 your behalf? 12 visitors or — |
13 A Na, sir. 13 A Mo, sir.
14 When you were in the holding cell there 14 Q — just free? During the course of the
15 on the afternoon of the twenty-fifth, did you have access |15 day of the twenty-fifth, did the people at the jail talk to
16 to a telephone? 16 you and ask you how you were getting along?
17 A No, sir. 17 A Nao. sir,
18 Q Did you ask Mr. Chaffin to call anybody 13 Q Did they ever ask you if you were
12 for you? . 19 having any particular problems that you remember?
0 A Best of my knowledge, no, I didn't. 20 A I'told them, you know, that my head was
21 Q Besides Angel and Randy Chaffin and 21 hurting and my face was hurting. It didn’t do me no good.

Q But you didn’t tell them anything ¢lse

23 your personal friends or relatives that were not inmates or |23 was bothering you besides your head was hurting and your
24 sherigs personnel that saw you during that interval 24 face was hurting and yout face was swelling up.
25 hefore you were taken to the hospital? 25 A Righr.
] Page 153 Page 156
1A No, sir. 10 And if they asked about anything else,
2 ‘When your mother saw you on the twenty- 2 it wasn't bothering you. Right?
3 third, -~ I A They didn't ask me anything else.
4 A There was -~ 49 You don't think they asked anything
5Q Do you want to say something else? . 5 else.
& A There was somebody else that come 6 A I know they didn't.
7 during the day that my niece was there 10 see me while I 7Q Da you have a clear memory of
8 was downstairs. 8 everything that was said there that day?
9Q And who was that? %A Biggast part of it,
10 A He had been a prisoner in the jail. 10 Q If they ll:ad asked you about anything
11 His name was Mark Greer. They let him in somehow or 11 else, you'd have said it was just fine excep{}or your face
12 another, him and his girl friend, to see me while T was 12 swelling up and your --
13 downstairs. ) 13 A That was obvious. I mean, --
14 Q The twenty-fifth? 14 Q — pain...and your pain and your face.
15 A Xesd sul'.l. did hirn? 15 A Ri dt.
16 Q nd where oy se¢ him? 16 And vour eyes swel up.
17 A Diown there in vg;iting. 17 E Ri ht'? Y elling up
18 Q In visiting? 18Q If they had asked you if your foot is
,1,3 3 \S:q}:ayh‘; had oo visit 19 hfumngilif your arm is hurn;]ng, ilfﬁrnulll' heart is hurting,
2 u ha o visitors. 20 1f your heart is racing, anything like that, vou'd have
21 A Yeah. 21 salyd. "That's just ﬂng.“ yihing ¥
20 go did you make two trips over to — 2 A Yes, sir,
23 A es, sir, 23 Or your thing o
24 Q — the visitors' center? 24 ﬁight? your breathing or anything else.
25 A Yes, sir. 25 A My breathing didn't start bothering me
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Page 157 . Page 160
1 till my neck started swelling. . 1Q Who said that?
2 Q And you never told them your breathing 2 A Roben?.
3 was bothering you, did you? 3Q Anything else?
4 A Yes, sir, 4 [Off-the-record discussion.]
50Q When did you tell them that? 5Q Go ahead. Anything else said?
6 A I betieve it was Roberta that [ told; 6 A She didn't feel that T was treated
7 and she left the door open. 7 right.
8 Q When was that? 8 0Q Were those her exact words?
9 A When she came on. 9 A You got it. Yes, sir.
10 Q On the twenty-fifth? . 10 Q What else was aid? Exact words.
I A When they came on that evening and the I A Said she wasn't Iyinﬁ for nobody. If
12 medical officer checked on me, he went straight to 12 she got on the stand, if it went that far, she would tell
13 Lighwning and asked him why [ hadn't been took back 1o the (13 the truth. She would tell exactly how she found me and
14 hospital. Lightning said that he had told Neil; and the 14 what was told to her.
15 story I got was thal Neil had called ER, and that the ER 15 Q And do you believe that to be true”
16 said that there wasn't nothing they could do for me. That 16 A Yes, sir.
17 was the Stﬂl'w:‘lal I Ent. 17 Q And do you believe her to be a truthful
18 Q 0 did you get that story from? 13 person?
19 A I got that story from Roberta Amold 19 A Yes, sir.
20 and Greg Haile. 20 Q And what else was said? Exact words.
21 Q Now when did you last talk to Roberta 21 A That's it basically. I can't remember
22 Amold? 22 anything else.
23 A Been a few months. Several months, 30 Have any other conversations with her
24 Q Well, when was it? 24 about this episode?
35 A August, T guess, 25 A o, Sir.
Page 158 Page 161
1 Q August of '987 1Q That's the one and only time, 8
2 A Yas, sir. . 2A Yes, sir.
3IQ Where did that conversation take place? 1qQ Now you sald what she said; and you
4 A At the jail. . 4 said she said, "Based on what I've been told.” Did she
5Q ‘Were you an inmate or just a visitor? 5 tell you what she'd been told?
6 A A visitor. . & A " Yes, sir. ‘
7Q Why did you go by the jail to visit? 7Q What did she tell you she'd been told?
8 A To see Neal, 8 A She told me that Lightning had told her
2 Q Why did you go to see Neil? 9 and Greg Haile,..had talked to Neil and that Neit had
10 A To see about doing my time in Overton 10 called the ER over there at the hospital in Cookeville here
11 County. 11 and that they 1old him there wasn't nothing I could
12 Q And he let you do that. 12 do...they could do for me. That's the story that | got
13 A Yex, sir. - [3 from her.
14 Q Give you any hard time about that? 14 Q Anything else?
15 A I;iro, sn'.k & him if 1 d 15 A THl;at's it.
16 Q ou asked him if you cou o your time 16 @ ve we covered eve ing she told vo
17 in Overton County? 17 about this ?isode when you talk'z&hto er? you
18 A Yes, sir. . 18 A eal. When [ talked to her, yes.
19 Q So that was your idea. 19 Q Have you talked to any other fail
20 A Yes, sir. o 20 personnel about this situation like this?
21 Q And he went along with it. 21 A Greg Haile. )
22 A Yes, sir. 2qQ What did Greg Haile tell you?
23 Q And set up the arrangements. 23 A He wasn't gomg 1o lie.
24 A Yes, sir. He wrote on my mittirnus that 24 Q Well, an ing else?
25 I could serve my time up there if they would let me. 25 A That they didn"t want him to get on the
. Page 159 P
1Q Wh{ did you want to do that? 1 stand and testify to this and other things that had 2ge 162
2A Well, you know, basically, I didn't 2 happened in the jail, especially this.
3 want to go back through the same thing I'd just went 3IQ Who is "they"?
4 through in case that did happen again. 4 A The people in the sheriff's department.
50Q What? Have a tooth problem? . 0 Well, did he name "they™? Did he name
6A Tooth problem. Anything health wise, 6 names on "they"; or did he just say —
7 medical wise, you know. 7 A The sheriff, Neil.
2 Q Had you ever been in the Qverton County 8Q He zaid the sheriff and Neil —
13 _Laﬂ befure'.’N . 9 A Yes, sir.
o, $ir, . . 10 -~ don't want him i
1 Q. Did you have a friend in Overton County 11 .v?tand? o get on the witness
:-’3& ‘Lm” No. si 12 A Yes. sir.
a, 5ir, i 13 Did he name anybody else besides the
14 Well, for whatever reason, Neil let you 14 sheriff and Neil who didn*t want hi : ”
{g go that. Right? ¥ s Basicatly. it e im on the witness stand?
&5, 5ir. 16 Wh 7
1 @ vt w o miEn Y00 went and ke o 18 e mikio e
18 Roberta, what was said between you and Roberta? 18 Q And where did you see him?
19 A She asked me what [ was f$ning odo, 1 19 A At homne.
20 told her I was going to sue the sheriff's department. And 20 Q At whose home?
21 her words were: "I'don't blame you. If you need me, call |21 A His home,
22 me. 22 And h i :
3 0 l&"ﬂa_ﬂ"}’thgﬂg ﬁlse salid? 2 Enme" ow did you happen to be at his
24 A . othing other than, "I'd own this 2 A He lives up the sireet from my moth
25 _county. 25 Q Did you “P alk up there? y et.
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1A Yes, sir. No. My mother dropped me 1 A Yes, sir.
2 off there, and T walked back home. 20 Where are they?
30 Do you have a driver's license? iaA She has them.
4A Mo, sir. 4 Q Do you have those toda}r?
5Q When did you last have a driver's 5 M3. HARRIE: Yeah. Tthink it's part of your
¢ license? 6 dlscovcg d)ackel.
7 A It was taken in '90. 7 MR. MOORE: I can't hear you.
3 0Q For what? & MS. HARRIS: Yeah. T have the pictures, and I'l
2 A Where [ run over a truck and didn't pay 9 ﬁt them o Eg:u.
10 for it. . 1o MR. RADER: .
110 Insurance violation? g Who took the pictures?
12 A Yes, sir. 12 A My sister. .
13 Q Financial Responsibility Law violation? 13 Q at's her name?
14 A They took it where...it was Morris 14 A Karen Buchanan.
15 Cronk's wruck. 15 Q When did she take them?
16 Q Well, was ita DUl or a -- 16 A While I was in the hospital.
17 A No. It wasn't a DU - 17 Q Were any taken after you got out of the
18 Q — Financial Responsibility Law 18 hospital? ] \
19 violation? 19 A No, sir,
30 A They called it hit and run. Tcopped a 2040 Any other ’pictures besides the pictures
21 plea in criminal court and last m{l license for a year. And 21 of you in the hospital
22 ['ve got caught driving without them several times; and [ 22 A That's it.
2i hadn't got them back. . 23 Q Why did Karen take them? Did you tell
24 Q I get the idea your marriage to the 24 her to?
25 Cronk family wasn't a very happy occasion. Was that 25 A My mother told her to,
Page 164 . Page 167
1 putting it mildly? 10 Did you talk to anybody else at the
2 A I guess you could put it mildly like 2 sheriff's department about this episode?
3 that if you wanled to. IA eil.
4 Q What else did Greg Haile say? 40 ‘When did you talk to Neil?
5 A He wasn't lying for nobody, job or no 5A When I took him my paper work for him
& job. . ] 6 to sign for me to go where [ mulg o my time in Qverton
70 . Did you go see him specifically about 7 County.
& this lawsuit? 8Q And what was said then?
9 A Yes, sir. Because their words were if 9 A He asked me if T ever sued that doctor,
10 I needed themn, come to them, from Roberta and him. 10 referring to Dr, Srnith.
1 ci Anybody else? Did Jou talk to anybody 119 And what did you say?
12 else at the sheriff's department? 12 A No, not yer.
13 A That's it. Take that back. Doug 13 Q Anything else said?
14 Burgess. , 14 A I believe, if I'm not mistaken, I told
15 Q When did you talk to Doug Burgess? 15 him I hadn't made up my mind what I was going to do.
I6 A Couple of weeks ago. Week and a half 15 Q Was anything else said?
17 ago. i . 17 A That's it basically. He signed my
18 Q Where did you see him? 18 F_aper for me to take back to Overton County. He wrote me 2
19 A His house. 19 little thing on my mittimus and I went on my way. That was
20 Q How did you get there? 20 the same time that I talked 1o Greg Haile and Ragena
21 A {_ldrovg.j Iihere. drive there? 21 outside. I thoush
22 Q ow you drive there? a thought you said you went to G
23 A In a truck’ . 23 l?iaile's house. EhEY y e
24 Q In your mother's car or — 24 A Well, T went to Greg Haile's house a
25 A In a truck. 25 couple of weeks ago; but I talked o Greg Haile and Roberta
R Page 165 . . Page 168
1Q Whaose car? L outside at the jail the same day I seen him.
2aA It was my mother's truck. 2 And were they together when you talked
3Q 1\C/)[r whntr;e vehicle? 3 to them? ™
4 A y mother's. 4 A ey wis outside. I believe Greg was
5Q And what was said with Doug Burpess? 5 there to gei his gheck or sornething; and Rub%rta was
G A He told me that he was in the sheriff's 6 working. She was working.
7 office one day or upstairs there, talking to the sheriff, 7Q What did Greg Haile say at the jail?
8 when Neil brung some papers in to the sheriff about the 8 A He didn't say a whole lot of anything.
9 lawsuit; and the sheriff called me several bad names. And 9 All he said was, "When you need me," he said, “come and
10 he stated that he didn't blame me fc:r_dnin%what I done. 10 find me." He said, "You know where I live ar."
neQ Doug Burgess said he didn't blame you 11 % Anybody else employed by the Putnam
12 for doing what you did or -~ 12 County SheriﬂY‘s Department you (a.l{ed to?
13 A Yes, sic. . 13 A The sheriﬁ’.
14 Q . — the sheriff said he didn't blame you 14 0 Sheriff Abston. And what did you talk
15 for deing what you did? 15 to Sheriff Abston about?
16 A The sheriff didn't say that, The 16 A When I took him the bill.
17 sheriff called me several bad names. And Doug teld me that |17 Q The bill? From who?
18 he didn't blame me for suing them. 18 A From the hospital.
19 Well, did Doup say he knew anything 19 O What was sa?d then?
20 about the specific facts of this cpisode? 0 A His words was, "Dr. Smith js going to
21 A Just other than he said that | wasn't 21 have 10 pay for some of this shit."
22 ?lnne ri th '51_1;:'5 it. T mean n hehdidn‘tlknn}xlv any of the 29 Anything else? ’
23 facts of,..he didn't see me in the hospital or he didn't 23 A That was hi ; ioni
24 see me in the jail, you know, He secgu picturcs of me, 24 response]? 2 his words. Huh [questmnmg
25 Q Do vou have any pictures of yourself? 25 Q Anything else said?

MAXINE V. FRASIER, 931-528-5009 Page 163 - Page 168

T AR TITS = ralna s




AUG 22 2008 BEa: 37 FR HYATT REG KHOSWILLE

US DIST. 2980094, PUTNAM CIR. 98J0332 Multi-Page™

BE5637V1193 TO 6371234

P.av-22
JOHN WAYNE DEDMON, 2-16-%

That's it. That was all he had to say.

Page 169
1 best I can remember, the month of Septernber, they

Page 172
spent

10 That's about it, you know, there in a conversation that

11 lasted three or four minutes, I guess. He told me what

12 kind of truck...he'd bought him a new truck, a new Dodge.
13 It looked like that Dodﬁe that Walker drives on Texas

14 Ranger. That's basically it.

1 A
a2 And T walked out. something like $1,800 at Dr. Smith's office,
iqQ What does this mean, that gesture you Q $1,8007 -
4 gave? A The month of September.
5 A That's all he said. 1 mean, what he Q Of "97?
6 said was, "Dr. Smith is going to have 1o pay for some of A Yes, sir. .
7 this shit." And I said, "Well," T said, "as long as it's Q . What did you do with that information?
& paid, it don't matier to me." Anything? )
9 Q Anything else? A I still have ir.
10 A I gestured like that to him, and 1 Q Anything else?
11 walked out. A Other than me asking Neil--I believe |
12 Q Anything clse? asked him at the same time I was down there if he had sent
13 A . That's it. Dr. Smith my file and if Dr. Smith had sent him anything;
o Talk to anybody else and he told me, I believe, that they had. But [ didn’t get
15 affiliated...emplayed by the Putnam County Sheriff's none of it from the jail from Neil. Basically --
16 Department? Q Anything clse?
I7 A Tony Key. : A . I'believe that's everybody I talked to
18 O When did you talk to Tony Key? about it. Ican't think of anybody ¢lse that works in the
19 A He was working security down af the jail that T talked to.
20 mall. His words was that [ didn't get treated right Q Have you ever talked to Dr. Smith?
21 either. A Yes, sir,
29 How did that come up? Did you approach Q When did you talk to him?
23 hirm — A I went to him in October?
24 A Yes, sir. 24 Q Of '987
25 Q — to talk to him about this lawsuit? 35 A 97,
Page 170 . Page 173
1A Yes, sir. 1Q '97. All righi.
29 Tell me what was said. . 2 A And asked him for my medical record, my
3IA He said he wasn't going to jeopardize 3 file and for my X-rays. He give me a thing showing that
4 his career neither 1o lie for anyl { 4 he'd made X-rays and he’d extracied two teeth, what time it
5Q Did he say anything else? 5 was, the date it was, and told me he couldn't give me the
6 A That's il. 6 X-rays because they were either misplaced or he'd lost
T Q Any specifics of your treatment 7 them. -
& discussed? . ) 8 Q Anything else?
o He told me I looked like a punkin head. 9 A I ended up with a copy of the envelope

that they had been in and him writing a note on it saying
that he's sarry for the inconvenience, that sometimes this
happens because there's three or four inmates there at a
time, which that didn't really pertain to it because I wag
the only mmate took to the dentist that day. I was took

16 do it for them, didn't charge them nothing the best [ can

17 recall, is what I was wld.

15 Q Wha tald you that?

19 A [ think it was a woman in Doug

20 McBroom's office, County Executive's office. They wouldn't
21 even give me a copy of where they had paid the bill,

L =)
&
&
Y

15 Q Anything else? . . by myself. Whether it be because I was who I was, the fact
16 A That was right before Christmas if [ that I was a snitch, that T was took by myself, I don't
17 ain't mistaken. . bave no idea. But I was ook by myself to the dentist that
12 Q This past Christimas. day; and when he checked me down there on the twenty-fifth,
19 A [Affirmative nod. ] he had my X-rays.
20 Q Have you talked to anybody else from Q And you saw them.
21 the sherifi's department? A He pulled them out and looked at thern.
22 A I talked 1o one of the girls there to . Q On the twenty-fifth.
23 geta wrkedd of wholall:,L lIL_.')r. Srl:;ith ‘:?lrk?d on that month whenj23 A Yes, sir.
24 he won on me. ieve that's all of it Q When he gave you the two i .
25 Q Anybody clse at all? A Yes, sir. gavey prescriptions
Page 171
1A Best that [ can remember, that's all of . Q Did you talk to anybody else? Page 174
2 them, A Dr. Samuels.
3IQ Did you get a record of who Dr. Smith Q When did you talk to Dr. Samuels?
4 had worked on besides you? A The night tzﬂt T was admitted.
5A Yes, sir. Q Any time since you've been discharged,
60Q And what did you do with that list? Septermnber 30 of '977
7 A I still have it. A No, sir.
8 Q Did you eontact any of those people? Q Anybody else?
9 A No, sir. ) A That's it, T believe. I hadn't talked
10 Q Why did you want the list? to Dr. Brooksbank any more. That's everybody.
11 A I wanted 10 see basically how much the Q Anybody with Putnam County government?
12 county spent on him that month, how much they paid him 10 A Just the woman at the office, :
13 do dental work, IQ At Doug McBroom —
14 Q Why did you want to know that? A Daug McBroom,
15 A Used to, the health department used to - Duug McBroom's office. My-thing

. That's it. She wouldn't give me a copy
of nothing; so I feft empty handed. I got the run around
everywhcrerlqwem basicaii ; 50....
ow you said last summer yo
the TBI as an informant? you worked for

2Q Well, how much did they pay Dr. Smith 2 A Not the TEI.

23 for the work? 23 Q I mean the people in Nashville.

24 A f beiieve it was 3 hundred and some 24 A Drug Enforcement.

25 dollars. I don't know the exact dollar figure: but the 25 Q And you said you wore a wire for the
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Page 175 Page 178
1 TBI? 1 didn't voluntesr to do.
3 A [ ain't wore a wire for the TBI in a 20 I understand that. But the whqle
1 couple of years, few years. 3 purpose you went to his house was to get him to be a
49 Do you siill have the wire? 4 witness for you in this lawsuit, wasn't it?
5 A No, sir. 5 A had told him that the time was coming
6 Q How do you tape record people when you 6 closer, you know, and that T wanted him to know.
7 do that? 7 Well, that was the whole reason you
£ A You don't tape record people with a & went to his house, wasn't it?
9 wire. Somebody sits, doing surveillance; and they do the 9 A wghl.
10 taping. 10 , o record tha
ping ell, did you tape d that
11 Have you tape recorded people for the 11 conversation?
12 ?‘BI? 12 A No, sir.
13 A Yes, sir. 13 % And when you saw this gentieman out at -
14 Q When did you tast do that? 14 the mall, the only reason you a_ggmuhed him was to be a |
5 A '97. No. '96. I'm sory. 15 witness in this lawsuit, wasn't it? |
16 Q And how did you do that? Physically, 16 A He approached me. j
17 how did you do that? 17 Q Well, the only —
18 A Tape recorder. 18 A He walked up to me and asked me how 1
19 Q at kind of tape recorder? 19 was doing.
20 A Mini casselte. 0 Q Did you tape record that conversation?
21 O And where did you have it? 21 A Np. &ir. .
22 A In my pocket. 7nqQ Did you have it tape recorded?
23 Q Like which pocket? 23 A No, sir.
24 A Any of them. 24 Q Did you have a tape recorder in your
25 Q Have you ever tape recorded anybody on 25 pocket?
Page 176 ] ‘Page 179
1 the telephone? 1 A No, sir.
2 A Yes, sir. 20 Did you have a tape recorder in your
iQ When did you last do that? 3 possession when you talked to Mr. Haile?
4 A I couldn't teli you. Ii's been -- 4 A No, sir.
5 M5. HARRIS: Can you repeat the question? I'm not 50Q Or tape record his conversation?
& sure what you're askir_llg. 6 A No, sir.
7 MR. RADER: ape recorded somebody on the 7Q Or Ms. Arnold?
8 telephonc. g A No, sir.
9 MS. HARRIS: In any situation? 9 Q At any time?
10 ME. RADER: Yeah, 10 A No, sir.
11 MS. HARRIS: I object to the relevance, 1nQ Have you tape recorded any personnel
12 MR. RADER: I'm going to tie it up. Go shead. Go |12 with the Putnam County Sheriff's Department?
13 ahead and answer the question. 13 A No, sir,
14 A I did what I was taught to do. Yeah, 14 Q At any ime?
15 I've done it before. 15 A Oh, T have, yes.
16 Q Who taught you to do it? 16 Q When was the last time vou tape
17 A The TBI, 17 recorded somebody with the sheriﬂ:s department?
120 When did you last tape record sotnebody 13 M3, HARRIS: I'm going to object. We're going 10
19 on the telephone? . . 19 move to protect on anything that doesn't have to go
20 MS. HARKIS: I'm going to object to the relevance 20 with...if you're asking him.,.if you'll ask a specific
21 and -- . o ] . 21 question about this lawsuit, I'll let him answer.
22 MR. RADER: I'm going to tie it up if you'll just 22 MR, RADER: Q.
23 go ahead and answer the question. 23 I'm asking about tape recording my
24 Q When did you last do it? 24 client any time, period.
25 A When I was working in Jamestown which 25 A Yeah, I have.
Page 177 Page 180
1 was '97. I mean—no. I'm sorry. '96, 1Q When did you last tape record anybody g
20 Now vou've listed all these people 2 with my client?
3 you've talked to—Raberta, Greg Haile, Neil Blythe, 3A ‘91, '92, '93, '94, 95,
4 Mr. Key, Sheriff Abston. THd you tape record any of those 40 When in '957?
5 individuals? 5A I ean give you years. Ican't give you
6 A No, sir, 6 specific dates, but T can give years.
70 Did you have a tape recorder in your 7 Q Have you tape recorded anybady with the
4 pocket? ) 8 Futnam County Sheriff's Department, any employee or
9 A No, sir. 9 representative or the sheriff or anybody associated with
10 Q Did you have anybody tape record any of 10 the sheriff’s department, since January 1, 19977
11 those individbt;als? 1t A No, sir.
12 A o, sir. 12 Have you tape recorded an tential
3qg Have you seen & tape of any of those 13 witness to this la\{suit s?;ce Septembegﬁ(: 1997, anybody
14 individuals? ) 14 whose name has been mentionad today?
15 A rg::.d 11, 15 A No, sir.
16 id you tape récord any of those people 16 Except for the photographs tha
17 over the telephone? 17 &ter took in thr? hospital Photograp ¢ your
18 A Mo, sir. 18 A Yes, sir.
19 Q When you went to see Greg Haile at his 19 Q +— and exeept for the medical reco
20 hon;e. You went for the sole purpose of this lawsuit, didn"t 20 at Dr. Smith's office, fhe medical records at Edci)ktvi]]e
21 you? ] 21 General Hospital, and your prison records at the Putnam
22 A Yes, sir. L . 22 County Sheriff's Department, do you have any tangible
23Q And to try 1o ¢licit his help and his 23 evidence that you say in any way relares to this lawsuit
24 testimony, didn’t you? 24 any tangible evidence at all” ’
35 A I didn't ask him 1 do nothing that he 25 A I don't have no tapes, no.
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Q Any tangible evidcnee. )
M5, HARRIS: Maybe you'd better defme tangible
evidence for him, .

MR. RADER:

Q Physical evidence. Anything.

A Pictures and wimesses. That's it.

Q Do you have any tangible evidence other

than the photographs that your sister took in the hospital?
A I don't know what tangible is.

Page 181
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. Page 184
bagically. That's what I'm gaying,

Q Well, that's all right. We're past

that. But when you got to the dentist, yon needed to go to
the dentist. You agree with that, don't you?

A Yeah, [ needed to go 1o the dentist.

Q And Dr. Smith told you he thought you
neded to have two teeth pulled; and you said, "Okay, pull
thern.” Isn’t that true?

A Yeak.

And then it was the problems that

I
2
3
4
5
6
7
8
9 ,
10 Q Physical evidenec. Q
11 ME. MOORE: A piece of paper. developed afterwards that you're complaining about, isn't
12 MS. HARRIS: Oh. — it?
13 A Oh, veah. A Exactly.
14 MS. HARRIS: [ mean, yeah, [f you're going 1o Q That's what 1 thought. I just wanted
15 include — to make sure [ undersiood everything. Now do you have-~I'm
16 A Yezh. going to ask you this one last ime; then Y'm going to
17 MR. RADER: quit. Da you have any kind of recordings of any kind of
18 Q ‘What kind of picces of paper do you these witnesses you've identified here today?
1¢ have? A N, sir, But ' sure [ could get some
20 MR. MOORE: You mean you didn't know that's what be 20 if you wanted them.
1 meant? 21 Q How could you get them?
22 MS. HARRIS: Who? Me? 2 A Huh [questioning res&:nse]?
23 MR. MOORE: Yeah, 23 9Q How could you get them?
24 MS. HARRIS: Well, if he's talking about medicat 24 A They'd give them to me.
25 records, [ mean, - 25 Q Who is they?
Page 182 Page 185
1 MR. RADER: 1A Greg --
29 I said besides the medical records at 2 Q The people you've identified?
3 the hospital and besides the medical records at Dr. Smith's 1A Yes, sir. Greg Haile and Roberta
4 office and besides your inmate records at the sheriff's 4 Arnold. ¥ know they would,
5 department and besides the pictures your sister took, — 50Q Anybody else? Anything else?
6 A 1 have — 6 A That's it.
70 = dn you have any tangible evidence? 7 MR. RADER: Now we're goitig to suspend this
g8 A I have a letter from Castle Dental § deposition because we don't have the answers to
o Center. 9 interrogatories. I'm going to reserve the right to
10 Q You mentioned that. Anything else? 10 conchude it after I see those answers to interrogatories.
11 And I don't mean just pieces of paper. [ mcan any tangible 11 In the answers to interrogatories, are you going fo be
12 evidence. Anything physical you can see, touch, bring in 12 giving us this letter from Castle Dental?
13 the courtroom and say, "Look here, this swpports my 13 MS. HARRIS: Yeah. I'm sure it was included in
14 position.” 14 there alo?jﬁgWith the pictures.
15 A Mo, sir. 15 MR. RADER: Well, we'll make that Late-filed
16 Q So it's just your word and what 16 Exhibit No. 2 just in the event it's not.
17 peoplte's words have told you that you've told us here 17 [Létter from Castle Dental Center
14 inday, other than those items that 1 mentioned. 18 1o be marked Late-filed Exhibit 2.]
19 A Well, I believe I couldn't get much 19 MR. RADER: And the photographs are going to be
20 better witnesses than people that work for the sheriff's 20 Exhibit 3 just in the event they're not.
21 department. I'm not trying 1o be sarcastic about it; but I 21 {Photographs 10 be marked Late-filed
22 believe these people will tell the truth, you know, And my 22 Exhibit 35
23 X-rays would speak for theirself if [ had them, I believe, 23 0 Now you've got this letter from Castle
24 which I can't get them. They're gone. ‘|24 Dental at .;'Our home or in your possession somewhere or a
359 What are these X-rays supposed fo show? 25 copy of it?
Page 183 ‘
1 A Hub [questioning response]? £ 1 A Yes, sir. Page 186
2Q What are these X-rays supposed to show? 24 And do I understand you 1o say that
3 A Well, they can't show nothing if 1 3 they told you they couldn’t give an opinion abwut Dr. Smith
4 don't have them. Idon't know what they would show. 4 because they didn't have any X-rayg.g
5 Well, now correct me iff I'm wrong; but 5A Exactly.
6 I think about nine o'clock this morning, I asked you on 6 bid the man from Castle tell you what
7 September 23 if your teeth weren't bothering You and you 7 he thought the X-rays might show that would allow them to
8 wanted to go to the dentist office; and you said, "Yeah,” § form an opinion?
% And they wok you to the dentist office; and Dr. Smith said 9 A He told me he could not give me an
10 they needed to be pulled: and you said, "Okay, pull them.” 10 opinion because he didn't have the X-rays. That's all he
11 And he p;lle::’l thclin. Andgo‘;l needl::d :h;t dental care; and 11 twold me. .
12 you pot that dental care. And it's this follaw up abscess 12 9 Did he tell you why he n -
13 ;;hat developed that's eansed you the problems; not the 13 rays to make an opinio:? Y ceded the X
14 Fact -~ ) 14 A Mo, sir. Yes, sir. He told me tha
15 MS. HARRIS: Object to the form of the question. i5 couldn’t give his opinion because there was not)?jays for
16 MR. RADER: Well, that's all right. 16 him to look at. He ceuldn't diagnese me without the X-
:; (E :?::\:n ltt:nnuss::i m:-rm:tt]l_nggl ‘hcm?t {; rays. He coulildn'r tell what needed 10 be done o me.
istaken, which I've pol ¢ just ' i i
19 record of it, too, I put in on either Scptcmhfr 1 of '97 19 g&eing the X-ra_{r's. couldn’t do anything without
20 or %epctlembcr 14—I believe it was September 11-40 be taken 20 A Ripht.
21 to the dentist. 21 Tell me what it i
22 MR. RADER: That's all trug, But you needed dental a3 bQothcrs you frotm WOrk;l.'ltgita l:dall::::t}!‘::tth “;:ltc that's related
23 care: and that's why you went to the dentist on 23 to your tooth that was pulled.
24 Seprember 33['- ] M4 A I'hag infection spread all through my
5 A t tock me two weeks 10 get there 25 body: and | was on some of the best antibiolics they could
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Page 187 Page 190
I put through me at the hospital. It's just...I tum pale. 1Q What other time have you been shot?
2 Ii‘he heat just drains me. Idon't know, you know, what 2 A I was shot when T was erghteen years
3 would exactly cause it, even if it, you know, had anything 3 old.
4 to do wilh that; but I've never had no problem like thar 4Q ‘Wheo shot you then?
5 before. 5A We was oyt shooting beer cans and stuff
6 Q What did Dr. Samuels tell you when you 6 down at Window Cliff, and I got shot.
7 saw him on September 257 7Q By who?
8 A His words were, “Why hadn't you been 2 A Bili Thomas,
9 brung back here?" And he asked me if his prescriptions 9 Q On purpose or by accident?
10 that he had got preseribed through Dr. Brookshank but he 10 A By accident.
11 wrote the cription for...why they wasn't filled, 1 1 Q ere were you shot then?
12 told him what happened; and he went through the roof. 12 A In the leg. In the back of the leg.
I3 Q What do you mean, "he went throogh the 13 Q Were vou hospitalized then?
14 roof™? 14 A No, sir,
15 A I told him that Dr. Smith tore them up 15 Q Where else have you been shot?
16 and give me something that he wanted me to have. 16 A _ I'was in White Coumy and got into it
17 Q You had this discussion with him there 1?7 with this gu&,’hand be shot me.
18 on September 257 1B Q Who was it?
19 A [Affirmative nod. ] 19 A That was back in the eighties. [ can't
200 You need to say out loud. 20 remember his name.
2t A Yes, sir. . 21 @ Where did he shoot you?
2 Q When they brought you back at nine 22 A In the arm.
23 o'clock? 23 Q Right arm?
24 A Yes, sir, ) 24 A Yes, sir.
25 Q And you haven't said anything to him 25 0 What kind of gun did he shoot you with?
Page 188 . Page 191
1 since. . 1 A .25, T believe.
2 A No, sir. 2Q Were you hospitalized over that?
3Q He was still on duty there that night? 3A No, sir.
4 A Yes, sir. 4Q, What kind of gun did yow shoot yourself
5Q What was he pulling, about a twenty- 5 with?
6 four hour shift that day? 6 A 38,
7A He works six to six. 7Q Where were you when you shot yourself?
2 Well, you were there at four-forty; and 8 A Home.
¢ you were there at nine. That's neither — 90O Anybody else present?
10 A I was there at four-foriy in the 10 A 1 was oulgide.
11 morning; and thin I was back ll;gr;c ath nine o'clock at 1ngQ Was anybody else present?
12 might. He went home at six o'c that moming. 12 A No, Nobody else was right there with
13 Mgh HARRIS: Six to six. Six p.m. to six%.m. 13 me, no. Y gh
14 A And he was back at six o'clock that 14 Q Was anybody else home?
15 mext night when I came in. 15 A My wife was in the house.
16 MR. RADER: All right. 16 Q Did she take you to get medical
17 A Like they work at the jail six to six. 17 attenton?
12 Q Whﬁ do you owe a bill threugh 18 A MNo.
19 Cookeville Ambulance Service? 19 Q How did you get medical attention?
20 A Idon't. It's paid. 20 A Morris took me.
2l Q It's paid. How many times have you 21 Q IHd he live there with you?
22 been shot? o 2 A He lived in the house up the street.
23 A Huh [questioning response}? 23 Q What kind of emotional problems were
24 Q How many times have you been shot? 24 you having then?
25 A times, 25 A They was about to drive me ¢razy. They
Page 189 . Page 192
1Q e:f? \;he{; were you most recently-shot? 1 took everything I had.
2 A shoulder. 2 Did you ses chiatrist then?
iQ And how did you get shot? 3 2 No. Y kit =
4A I shot myself. 4Q Psychologist then?
50 Why? . 5 A I guess if 1 went and seext one, they'd
6 A | %uess ou'd say that I went through & tell you T was legally crazy, just to be honest about it.
7 an emotional breakdown, you know. 7 Right now?
8 Q bl enldid you shggt yﬁﬁrsclf‘!d oh 8 A Yeah,
9 A en I was married to Motris' daughter. 90 Why do you think you're crazy
10 Q Why did you shoot yourself in the 10 now? y oy youree right
11 shoulder? 11 A Weli, considering, you know, everythin
12 A I just shot mysclf, . 12 T've been thruu%h and the way that I've been treated, which
13 Q ere you trying to kill yourself or 13 I'Nl grant you ['l take the blame for some of it, you
14 just make people feel sorry for you™ 14 know. But I was promised the sun, the stars, anid the moon
15 A No. 15 from Sheriff Jerry Abston long before I ever had a criminal
16 Q Draw attention ta yourself? 16 record, you know. And, you know, I just £ot treated as a
7 A No. i . 17 outcast. And to be honesi about it, I'm sure there's no
18 Q Were you trying to kill yourself? 18 love lost between me and him, you know. That's not why [
19 A Y was going to kill myself, yeah. . 19 shot myself. That's not why I filed this lawsuit. I filed
M Q » Well, why did you shoot yourself in the 20 this suit because of the way T was ireated. It don’t come
21 shoalder? 21 1o the money, The money is the furthest thing. ..beside the
> A Well, from wh|erc the hole was at and 22 point. None of them but one person come to see about me
23 where my heart is it, there % about this much difference, 23 while T was in the hospital, c,lreg Haile come o see me
24 Q Were you hospitalized? 24 after [ had surgery. And the day I got ready to be
25 _A No, sir, 25 released, my mother called Neilyang told him that she
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Page 193 Tell me thi Page 196
them criplions filled; and he said he'd be sure 1 Q me this: —
;lz Kﬂ?ﬁ; filled. But he also told her that she could brin% 2aA 1 was around long before the task force
1 me back to the jail and me a prisoner. And when I got back | 3 was ever thought of, you know.
4 to the jail a couple of hours later, they took time 40 _ _Is it your testimony you were let out
5 checking me out. Hoover did come and get me and brung me| 5 twenty-eight days early from your sentence?
& back. Didn't shackle me. Even let me smoke on the way 6 A That's what happened. I was supposed
- out. Even let me smoke in the car. But when I got back'to | 7 to been released the twenty-eighth daIv of October and
& the jail, he met me at the back in the sally port and told & transferred to Feniress County. Well, Fentress County got
9 me that I had some good time coming, that he was going lo 9 me that day; and they took me up there; and }he&'l brung the
10 let me go. Well, T was a county prisoner serving a 10 clerk down there; and they bﬁ.‘.n the sheriff in there at
11 straight, flat six months, no time. I got oul twenty- 11 Fentress County. They Eald, e_sm“why}hey relessed you
12 eight days early. 5o that riﬁ t there told me something,; 12 now and sent you to us.” They said, "You're a walkin
13 and I just don't appreciate the fact, the way that I was 13 drugsiore,” you know. They said, W‘e can't keep you here;
14 treated, you know. They tried 1o stick me with the 14 we can't pay 1o keap you bere; we can't pay to take you to
15 hospital {ill to begin with, you know. Tt showed, when I t5 the doctor.” 5o they let me go, let my mama come up there
16 went to sec my zpé'ahation officer, that | was relcased from 16 and sign a bond; and she don't even own land in Fentress
17 jail September 26. And every time I went to see my 17 County, you lcno“:. They took and shifted me to Fentress
18 probation officer, he didn't request that 1 take a dru 13 County 10 where I'd be calling on somebody else, where they
19 test. Irequested it. It's there on paper in black an 12 wouldn't have 10 pay for i,
20 while. 20 0Q What did it tell you when the.:xrhet you
21 0Q Who is your probation officer? 21 out tweniy-eight days early? You said, at told me
22 A Mitch Tgetcrs. I ain't on probation no 22 something.” at did that tell you?
23 more. 22 A ‘What did it tell me?
24 Tell me this; What did Jerry Abston . 24 Q Yeah. )
25 promise you the moon and the stars and whatever else it | {25 A Tt told me they knew what was fixing to
Page 194 b Page 197
1 was? What was it he promised you? 1 happen.,
2A [ worked f%r him in l{domerey. 20 What does that mean? What was fixing
1Q As a snitch? 3 to happen? L
4 A Yeah. 4 A That I was fixing to sue thern, That
5Q What elze? 5 they knowed that they had done messed up.
6 A He told me one time, he said, "You do 6 Q What took you a year to do 1t?
= this for me.” He said, "I'll see that it comes back to you 7 A ‘What took me a year to do it?
& down the road.” He did help me get a job with Wells Fargo. 8 Q Yeah. _
5 He did help me get a job with...I was sccurity at the 9 A . Fmdgl:ﬁ_somebody to do it, you know,
10 hospital. I forgot about them. That's been so long ago. 10 It's a political machine. They know that, and you know
11 Q What else? 11 that as well as I do, you know. Just think of being afraid
12 A He said that he'd help me get on 12 of somebody, you know. When it comes right down to it, I
13 somewhere ar some sherifi's depariment away from here where 13 ain't afraid of none of them one on one. I'll grant you
14 nobody knowed me, you know. None of that ever come 14 that. [ ain't sitting here threatenin%{nnbudy or nmhin§
15 through. All they wanted was one thing from me. 15 like that. But I'm the gmall man. He's worked there for
i6 Q When did you figure cut he was not 16 twenty-something years. The sheriff's been there
17 going to come through with what he promised you? When did |17 for...since Christ was a cowboy. I mean, it's just beside
18 you finally realize thar? 18 the point of the way they treat people.
1% A I guess [ finally realized that after I 19 Q How many times have you been stabbed?
20 kept having to beat my head apainst the wall. 20 A How many times have I stabbed?
21 Q When was that? What time? When are 21 Q That's right.
22 you talking about? '957 22 A Two times.
23 A When 1 went through my episode with 23 Q Who stabbed you?
24 Morris. 24 A I was stabbed once when [ worked for
25 0 When you shot yourself? 25 Bob Hill.
Page 195 Page 198
1A Yeah, 1Q Why did you get stabbed down at
2Q So you realized then that Jerry wasn't 2 Bobby's?
3 going to do it; and you were married to Morris' daughter; | 3 A Me and a boy got in a argument. He
4 and you shot yourself. 'Was Morris still a deputy then? 4 stabbed me in the leg.
5 A Yeah, he was a deputy then if you want 54Q o was it?
6 10 call him thai. He never arvesied nobody to amount o 5 A Howard. He's dead now. He got shot.
7 nothing. You know, they had their favorites. That's 7 I can't remember his last name,
& beside the point why we're being here; but, you know, I 8 Q Where were you stabbed?
o guess if everything come out on everybody, I wouldn't be 2 A In the leg.
10 5::3 only bad spple in the bunch. 10 Q Did you go to the hospital over that?
1 Q Didn't you know all along, being a 1L A Yeah,
12 snitch, you could never be a regular deputy? 12 Q Hospitalized?
I3 A That's awful odd; because I believe 13 A No, sir,
14 they've got a boy that works for ABC that was a snitch, 14 Q Where else have you been stabhed?
15 Q ABC is state, isn't it? 15 A Once in the elbow right here and the
16 A ‘Well, he was a snitch. 16 arm hore
17 Q But isn't that state? 17 Q That arm has kind of taken a beating
18 A Yesh. 18 there, hadn't it, that left arm?
19 Q State employee, 19 A Yes, sir.
20 A ‘He was a policeman in Baxter before he 20 Q . The left side of your bady is not deing
21 was ever with ABC. 21 too good, is it?
20 What's his name? 22 A I'm left handed, too.
23 A I can't remember his name. Sam Lee, 23 Q Is that right? You shot yourself in
24 he was a snitch. Tf T ain't mistaken, he had a record. 24 the left arm. You've been stabbed in the left arm. Where
25 Now ha's the Director of the Drug Task Force. 25 did you get stabbed in the left arm™® Under the elbow?
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Page 199 Page 20.
1A Right here at the slbow, 1 Q And the Cocaine? Same?
20 And who stabbed you then? 2 A On the stroet,
3 A Randall Stapleton. iQ Do you blame Jerry Abston for you
4 Q When did that happen? 4 shooting yourself in the shoulder there with Morrix Cronk?
5 A We was juveniles tﬁcﬂ. : 5 A I don't blame Jerry Absion for me
6 Q Did you go to the hospital over that? 6 shooting myself. you know.
7 A Neo. 7 Do you blame Morris Cronk?
8 0Q How many stitches? 8 A He's gor a letter up there in one of
9 A No, I did nat go to the hospital. 9 his files, me admitting 1o shooting myself, you know. You
10 Q I understond your answer. How many know, what I done...] done a lot of things v myself, grant
11 stitches did you have? you: and I know that. But [ don't feel that I should have
12 A o stitches. ) been reated any different than anybody elze would be; and.
i3 ¢ .. Toughed it out? you know, when it comes right down 10 it—you cen check it
14 A - My father wrapped it up, and T went on —every case | ever made for the TBI, for the sheriff's
15 my merry way, . department or any shetiff's department as far as that goes,
16 Q : ]-ﬂd any broken bones? or any task force, every one of them were prosecuted, you
17 A " Yes, sir. know, every one of them. There was hardly ever one of my
18 Q Where? ceses that I made that wasn't prosecuted,
19 A Left hand. 7 Q Did you ever work for the eity police,
00 How did you break that? Cuokeville City Police?
21 A lf"iﬁ.hting. . A I believe I did one time.
20 0 were you fighting with? Q Did you ever work for Bill Gibson?
23 A Greg Fox. ‘ A That's a joke. Yes, sir, [ have.
24 Q When was that? Q When did you work for him?
25 A Ninety-something. I can't remember A Crossville.
) Fage 200 Page 203
1 exactly what year it was. It was '90. It was '89 or '90. Q When? When was the question. Not
2Q And what did you hit with your fist to where.
3 break it? A Poker machine operation in, it was
4 A 1 hit him in the head. Iike Septomber, Ociober, till December 17 when [ got
5Q What happened to him? arrested int Jamestown, which was '96.
6 A Broke this bone on the side of his Q Worked for him in '96?
7 skull. - . A Um-hum [affirmative response].
B Q ‘Did you go to the hospital over that? Q Undercover gambling?
9 A Yeah. Both of us did. i A Yes, sir,
10 Q How did he come out? Did he die? Q . Were you & prosecuting witness
i1 A No. L appearing before the prand jury?
12 Q) “Were you hospitalized? A They ali copped a guilty plea.
13 A I had 10 have pins put in my hand. Q No. That's not my question. Did you
14 Q ‘Who did that? appear before a grand jury?
15 A I couldn't tell you his name. It's A No, sir.
16 been ten ycars ago. Ican't.... Q Did you have a partner?
17 Q Broke any other bones? A Pariner? No, sir.
18 A Na, sir, Q How many real teeth do you have now?
172 Q Do you own a motorcycle? A All of them except the twa that were
20 A Yes, sir. pulled and these three,
21 Q Where is it? Q Do you have any trouble with your arm
22 A American Twin Motorcycles. where you shot yourself?
23 0Q I said where is it? A No, sir.
24 A It's at Americin Twin Matorcycles. Q Or where you got stabbed?
25 Q Where is that? A Na, sir.
Page 201 Pa
1A Behind the old K-Mart building, Q Or where you broke your hand? ge 204
2Q Down herg? . A No. sir. When it gets cold, it might
JA Yes, sir. Old K-Mart building, the old get a lintle vight at times, That's it.
4 one. Q Now aside from just putting people on
5Q 0Oh, down h_}_rl Ravens? o the ride and turning the lever to turn the machine on, what
6 A No. That's the old Wai-Mar building. other duties do you have there for the carnival?
7Q gown where that outlet store Is. A Tearing it down. Tear down the ride,
8 A es5. set the ride back up, clean it, keep up the mai
% Q What kind of motorcyele? it. P P up e maimienance on
10 A Harley. Q So you're the person who puts it
1 Q Do you drive it? together, runs it, and takes it back apart.
12 A No, sir, A My ride, yeah.
13 Q Is it driveable? Q Moves it on to the next venue.
14 A No, sir, A Well, I don't move it, but -
15 Q Have you ever heen arrested for any Q Well, you put it on the truck to move,
16 drug related charge? A Yeah. It's on g trailer. Ir ynfolds
12 0 When they did your intake statement at e
18 en the our intake statement a What ride OU T 1 ?
19 31” New Leaf, wen:y out l._Vu theul to that case worker who 2 St are you respansible for?
20 took all the information about you? Q You're going to have to explain that to
2 o Who got you hooked on Valiums? A
22 4 o got you hooked on Valiums? A Loaks like a big spi ' i
23 A I did i% m"’r’nyself. 23 cars on each aru‘n.s mc B Spider ihat's got six
24 Q Where did you get the Valiums? 24 Q Yeah.
25 A Buying them on the street. 25 A It flips up sideways and just goes
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Roberta; and they said that they was trying. I asked Greg

25

Page 205 . ] . Page 208
1 arcund and around. 1 Haile; and he said that Roberta was trying to get hold of
2Q Is it the one that poes._.it's not the 2 somebody.
3 Mixer. 3q This is after Roberta came back on duty
4 A No, sir. 4 around —
50Q That's a different machine. 5 A Right. i
6 A Yes, sir. : 6 Q — six; and you ultimately went at
7Q What does the Scorpion do now? 7 nine? ]
A It's just a -- 8 A Right, :
9 Q Flip you upside down? ?Q This is in that three-hour time frame
10 A Yes. Well, it will flip you up on your 10 there? .
11 side and up in the air. The arms will come down onit; and |11 A Right.
12 this arm up here will go up, you know. It's got three arms {12 @ So {uu asked Hoover then?
13 on it. That's il. 13 A I asked Hoover during the dar\:.
14 ME. RADER: All right. Tthink that's all T've got 14 Q You asked Hoover during the day.
15 until we get thosc enswers 1o interrogatorics and we have 15 A Right. Asked Hoover. i
16 this hearing on the ta;z?s. Are you shill claiming 16 Q at did you ask Hoover during the day?
17 emotional damages? You can withdraw that if you want to, |17 A 1 told him I needed to go back to the
18 Tt's up to you and your lawyer. 13 hospital; I was getting worse.
19 MS. HARRIS: Arc you going 1o ask any questions. 19 Q And this was when you were down by the
20 MR. TOWNSEND: Not 1oday. 20 booking room?
21 MS. HARRIS: Are you definitely going to ask 21 A Yes, sir.
22 questions later? 22 And what did he say?
23 MR. TOWNSEND: No. 23 A He said that Lightning would talk to
24 MS. HARRIS: I just have some redirect then, 24 Neil and tell Neil.
a5 25 0O Why didn't you tell me that earlier
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1 CROSS EXAMINATION 1 today?
2 2 ME. HARRIS It did come up earlier that he did.
3 BY MBS. LISA HARRIS: 3 MR. RADER: Oh, yes, it did. [ covered every
4 4 conversalion with everybody,
5 When you were at the ER on the first 5 A I believe I did tell you that.
& time—that would be the early morning of the 6 Q If you didn't tell me that, do you have
7 twenty-fourth—did Dr. Samuels say anything te you and/or 7 a reason why you wouldn't have earlier?
& the guard regarding — 8 A Mo, sir. But I believe I did.
9 A When he give Greg Haile my g Q Now when Roberta came back on, you were
10 prescriptions, he told him--this was right before shift 10 talking to her and who else?
11 chanpe—said be sure that if T got any worse, (o see that | 11 A Greg Hailke.
12 got back as soon as possible. 12 Q Greg Haile.
13 Q And he said that to you—let me 13 A Tony Whiteaket,
14 rephrase that. You personally heard him say that. 14 Q And what was zaid then?
15 A Yes, ma'am. 15 A They wanted to know why [ hadn't been
16 Q During the day of the twenty-fifth, you 16 took back to the hospital, That's the first thing that
17 see Dr. Smith in the morning of the twenty-fifth. Then 17 Greg Haile done. He old Roberta 1o come and look at me.
18 you're returned to the jail. Did Dr. Smith see you any 18 They wanted 1o know why [ hadn't been took back. Lightning
19 time at the jail throughout the day of the twenty-fifth? 19 1old them that he'd told Neil and Neil hadn't come 1o see
20 A No, ma‘am, 20 about me; that he'd done all he could do. That was what
21 @ Mr. Rader had asked a number of 21 they told me: and that's how it was left.
22 gquestions about what you were able to eat and drink and 2 Q But then you went back to the hospital
23 referred to it as that you put yourself on a diet. Was it 23 there at eight, fifty-seven that evening.
24 your choice to not eat or did you have a problem not being 24 A Yes, sir.
25 able to eat? 25 MR. RADER: That's all.
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1 A I couldn't eat, period. 1 AND FURTHER THIS DEPONENT SAITH NOT.
2Q When you were put on medical watch down 2
3 near the booking reom, did you say anything to the guard | 3 /S/ JOHN WAYNE DEDMON
4 about wanting to go back to the hospital? 4
5 MR. RADER: Object to the form of that question, 5 BY: COURT REPORTER
6 MS. HARRIS: Let me rephrase that. 6
7Q After you were put on medical watch, 7
& did you ever ask to go back to the hospital? 8
s MR.. RADER: Object 1o the form of that question, 9
10 MS. HARRIS: You can answer ir. 10
11 A Yes, ma'am, 11
|12 M5. HARRIS: I have nothing further, 12
13 : 13
14 REDIRECT EXAMINATION 14
15 15
16 BY MR. DANIEL H. RADER, IIT: 16
17 17
18 Q MNow that's all brang new, We've sat 18
19 here since nine o'clock this morning: and it's one o'clock, |19
20 four hours, took about a fifteen or twenty minute break, |20
21 Who did you ask to go back to the hospital? Who did you |21
22 ask? : 2
23 A Hoover. While Roberta was in there 23
24 trying to see about getting me 1o the husPilal_ I askeod 24
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JOHN WAYNE DEDMON, 2-16-9

1 STATE OF TENNESSEE
2 COUNTY OF FUTNAM

I, Maxine Vaughn Frasier, being a Court

and thereafier testified as set forth in the foregoing
deposition; and I further certify that said deposition
true record of the testimony given by said deponent.
10 further certify that I am not interested in this matrer,
1 nor of kin nor counsel to any of the parties.

b=l RN T R Ny

14

Reporter and Notary Public-at-Large in and for the State of
Tennessee, cenify that the witness was duly swormn by me

12 In witness whereof, T have hereunto set my
13 hand and affixed my seal this fourth day of March, 1999,
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15 Notary Public-at-Large
t6 My Commission Expires:

17 2-26-2000

18

19
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21

22

23
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